
Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata
Képviselő-testülete

Iktatószám: I-165-120/2015. 

Jegyzőkönyv

Készült: Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Képviselő-testülete
2015. május 21-én (csütörtök) 9.00 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal földszinti
nagytermében (Budapest XI., Zsombolyai u. 5. szám alatt) megtartott  rendkívüli,
nyilvános üléséről

Jelen vannak:

A  Képviselő-testület  tagjai: dr.  Hoffmann  Tamás  polgármester,  Király  Nóra
alpolgármester,  dr.  Molnár  László  alpolgármester,  Barabás  Richárd,  dr.  Bács
Márton, Budai Miklós, Csernus László, Farkas Krisztina, Gajárszki Áron, Görög
András,  Gyorgyevics  Miklós,  Haidar  Norbert,  Hintsch  György,  Jankó  István,
Junghausz Rajmund, Kerékgyártó Gábor, Ludányi Attila,  Molnár Gyula, Nagyné
Antal Anikó, Sass Szilárd, Szabó András, Szabó György, Turbók Jánosné, Vécsei
Éva, Wendlerné dr. Pirigyi Katalin képviselők (25 fő)

A nemzetiségi önkormányzatok részéről:
Pauer Béla, az Újbuda Lengyel Önkormányzat elnöke

A Polgármesteri Hivatal részéről:
dr. Horti István jegyző,
Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna aljegyző,
Büki László, Győrffyné Molnár Ilona, Magyar Tamásné, Soltész Erika, dr. Téglási
László  igazgatók, Nemessné  dr.  Bérczi  Szilvia  igazgatóhelyettes,  Takács  Viktor
főépítész,
dr.  Berkovics  Gáborné  dr.,  Hégli  Imre,  Mozsár  Beatrix,  Szili  Katalin
osztályvezetők, dr. Anga Anikó humánpolitikai vezető, Herkó Melinda referens,
dr. Sárkány Tamás jogtanácsos, 
dr. Rimóczi Imre, Szabó László kabinetvezető-helyettesek, Gál Balázs tanácsadó,
Nyitrai Mónika kommunikációs munkatárs,
Baráth  Andrea,  Hajdúné  Varga  Katalin,  Nagy  István,  Patakfalvi  Kornélia
munkatársak



Különmeghívott: 
Trombitás Zsolt a BRFK XI. kerületi Rendőrkapitányság megbízott vezetője,
Fűri István az Újbuda Közterület-felügyelet vezetője,
Lőrincz Gergely az Újbuda Prizma Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója,
Milassin Levente a Média XI. Kft. ügyvezető igazgatója,
Fésüsné Kéri Erzsébet a VICUS XI. Közalapítvány elnöke

Az ülést vezeti: dr. Hoffmann Tamás polgármester

Dr.  Hoffmann  Tamás: Köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  25
megválasztott  képviselőből  18  fő  jelen van,  a  Testület  határozatképes.  Javasolja
jegyzőkönyv-hitelesítőnek  dr.  Bács  Márton  és  Jankó  István  képviselőket
megválasztani. Egyszerű szótöbbségű szavazás következik.
A  Képviselő-testület  20  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül
elfogadta a javaslatot.

103/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

20  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás  nélkül  a  mai  ülés  jegyzőkönyv-
hitelesítőinek dr. Bács Márton és Jankó István
képviselőket megválasztotta.      

Dr.  Hoffmann  Tamás: Megnyitja  a  napirendi  vitát.  16  kiküldött  nyilvános,  4
kiküldött zárt ülési napirendi pontra tesz javaslatot, és 1 sürgősségi napirendi pontot
javasol utolsó nyilvános ülési napirendi pontként tárgyalni. Ennek címe: Javaslat
pályázat  benyújtására  kötelező  önkormányzati  feladatot  ellátó  intézmények
fejlesztésére, felújítására kiírt pályázatra. 
Gyorsított  eljárásban pedig tárgyalnák a  8./,  12,/  13./,  14./,  16./,  új  18./  és  20./
napirendi pontokat. 
Hozzászóló  nem lévén  szavazásra  teszi  fel  azt  a  javaslatot,  hogy  a  Képviselő-
testület 17./ napirendi pontként tárgyalja a  Javaslat pályázat benyújtására kötelező
önkormányzati  feladatot  ellátó  intézmények  fejlesztésére,  felújítására  kiírt
pályázatra  című  sürgősségi  előterjesztést.  Minősített  szótöbbségű  szavazás
következik. 
A  Képviselő-testület  21  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül
elfogadta a javaslatot.
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Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a Képviselő-testület gyorsított eljárásban
tárgyalja a  8./,  12,/ 13./,  14./,  16./,  új 18./ és 20./ napirendi pontokat. Minősített
szótöbbségű szavazás következik. 
A  Képviselő-testület  22  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül
elfogadta a javaslatot.

104/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat 

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

a mai ülésének napirendi vitája során az alábbi
döntéseket hozta: 

a) 21  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül elfogadta azt a javaslatot,
hogy  17./  napirendi  pontként  tárgyalja  a
Javaslat  pályázat  benyújtására  kötelező
önkormányzati feladatot ellátó intézmények
fejlesztésére,  felújítására  kiírt  pályázatra
című sürgősségi előterjesztést;

b) 22  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül elfogadta azt a javaslatot,
hogy  a  Képviselő-testület  gyorsított
eljárásban  tárgyalja  a  8./,  12,/  13./,  14./,
16./, új 18./ és 20./ napirendi pontokat. 

Dr.  Hoffmann  Tamás: Szavazásra  teszi  fel  az  ülés  napirendjét  az  elfogadott
módosítással egyben, a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda
Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  mai  ülés  napirendjét  az  alábbiak  szerint
fogadta el:      

1./ Beszámoló  a  Fővárosi  Katasztrófavédelmi  Igazgatóság  Dél-budai
Katasztrófavédelmi  Kirendeltség  XI.  Kerületi  Hivatásosos  Tűzoltó
Parancsnokság 2014. évben végzett tevékenységéről
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

2./ Beszámoló  az  ÚJBUDA  Közterület-felügyelet  2014.  évben  végzett
tevékenységéről
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester
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3./ A 2015. évi költségvetési rendelet I. negyedévi módosítása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

4./ A helyi közműépítésekről szóló rendelet újraalkotása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

5./ A reklámok és hirdetőberendezések elhelyezésének, valamint használatának
szabályairól szóló rendelet módosítása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester  

6./ Az üzletek működési rendjéről szóló rendelet módosítása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester  

7./ A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet módosítása
Előterjesztő: dr. Molnár László, alpolgármester

8./ Az Önkormányzat 2014. évi szociális és gyermekvédelmi beszámolója
Előterjesztő: dr. Molnár László, alpolgármester

9./ Köznevelési feladatokkal kapcsolatos döntések 
Előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester

10./ Ingatlanrész használatba adása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

11./ Beszámoló  a  VICUS  XI.  Közalapítvány  2014.  évi  közhasznú
tevékenységéről
Előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester

12./ Újbudai Szociális Szolgálat Alapító Okiratának módosítása
Előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester

13./ Beszámoló  a  XI.  Kerület  Közbiztonságáért  Közalapítvány  2014.  évi
közhasznú tevékenységéről
Előterjesztő: Király Nóra alpolgármester

14./ Beszámoló a Polgármesteri Hivatalban a rendeletek és normatív utasítások
felülvizsgálatával kapcsolatosan elvégzett munkáról
Előterjesztő: dr. Horti István jegyző

15./ Alapítványok támogatása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester
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16./ Budapest  XI.,  Madárhegy  u.  (1596/3)  hrsz.-ú  közterület  térítésmentes
visszaadása a 1596/4 és 1596/5 hrsz.-ú ingatlanok tulajdonosai részére
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

17./ Javaslat  pályázat  benyújtására  kötelező  önkormányzati  feladatot  ellátó
intézmények fejlesztésére, felújítására kiírt pályázatra  
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

Zárt ülés:

18./ Szociális ügyek elbírálása 
Előterjesztő: Haidar Norbert a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke

19./ Javaslat „Pro Medicina Újbuda” kitüntetés adományozására
Előterjesztő: Haidar Norbert a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke

20./ Javaslat „Újbuda kiváló közszolgálatáért” elismerő cím adományozására
Előterjesztő: dr. Horti István jegyző

21./ Budapest  XI.,  Rétköz  utca  2.  szám előtti  közterület  közterület-használata
ügyében benyújtott fellebbezés elbírálása 
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 
A  Képviselő-testület  22  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül
elfogadta a javaslatot.

105/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete 

22  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül  a mai ülés napirendjét az
alábbiak szerint fogadta el: 

1./ Beszámoló  a  Fővárosi  Katasztrófavédelmi  Igazgatóság  Dél-
budai  Katasztrófavédelmi  Kirendeltség  XI.  Kerületi
Hivatásosos  Tűzoltó  Parancsnokság  2014.  évben  végzett
tevékenységéről
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester
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2./ Beszámoló  az  ÚJBUDA  Közterület-felügyelet  2014.  évben
végzett tevékenységéről
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

3./ A 2015. évi költségvetési rendelet I. negyedévi módosítása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

4./ A helyi közműépítésekről szóló rendelet újraalkotása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

5./ A reklámok és hirdetőberendezések elhelyezésének, valamint 
használatának szabályairól szóló rendelet módosítása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester  

6./ Az üzletek működési rendjéről szóló rendelet módosítása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester  

7./ A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet 
módosítása
Előterjesztő: dr. Molnár László, alpolgármester

8./ Az  Önkormányzat  2014.  évi  szociális  és  gyermekvédelmi
beszámolója
Előterjesztő: dr. Molnár László, alpolgármester

9./ Köznevelési feladatokkal kapcsolatos döntések 
Előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester

10./ Ingatlanrész használatba adása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

11./ Beszámoló a VICUS XI.  Közalapítvány 2014. évi közhasznú
tevékenységéről
Előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester

12./ Újbudai Szociális Szolgálat Alapító Okiratának módosítása
Előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester

13./ Beszámoló  a  XI.  Kerület  Közbiztonságáért  Közalapítvány
2014. évi közhasznú tevékenységéről
Előterjesztő: Király Nóra alpolgármester
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14./ Beszámoló a Polgármesteri Hivatalban a rendeletek és normatív
utasítások felülvizsgálatával kapcsolatosan elvégzett munkáról
Előterjesztő: dr. Horti István jegyző

15./ Alapítványok támogatása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

16./ Budapest  XI.,  Madárhegy  u.  (1596/3)  hrsz.-ú  közterület
térítésmentes visszaadása a 1596/4 és 1596/5 hrsz.-ú ingatlanok
tulajdonosai részére
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

17./ Javaslat pályázat benyújtására kötelező önkormányzati feladatot
ellátó intézmények fejlesztésére, felújítására kiírt pályázatra  
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

Zárt ülés:

18./ Szociális ügyek elbírálása 
Előterjesztő: Haidar  Norbert  a  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottság elnöke

19./ Javaslat „Pro Medicina Újbuda” kitüntetés adományozására
Előterjesztő: Haidar  Norbert  a  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottság elnöke

20./ Javaslat „Újbuda kiváló közszolgálatáért” elismerő cím 
adományozására
Előterjesztő: dr. Horti István jegyző

21./ Budapest XI., Rétköz utca 2. szám előtti közterület közterület-
használata ügyében benyújtott fellebbezés elbírálása 
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester

Dr. Hoffmann Tamás: Trombitás Zsolt rendőrkapitány itt van a körükben. Ha van
hozzá kérdés, akkor most tegyék fel a képviselők. 

Gajárszki Áron: Elolvasta a beszámolót – nagyon köszöni, tanulságos volt. Egy
apró kérdése lenne…
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(Mikrofon nélküli közbeszólás, hogy ez még nem az 1./ napirendi pont.)

Elnézést kér.

Dr.    Hoffmann  Tamás  : Viszont  ha  nincs  kérdés,  akkor  elengedik  a  Kapitányt
dolgozni  és jó munkát  kívánnak neki  és  munkatársainak.  Köszöni,  hogy itt  volt
velük.
Szeretne tájékoztatást adni néhány közérdekű témáról, egész pontosan három dolog,
amiről azt gondolja, hogy mindenképp kell néhány szót beszélniük.
Az első,  amely  a  kerületben  az  1-es  villamos  nyomán,  illetve  az  1-es  villamos
elindulásával kapcsolatban problémát okozott, ez a kanyarodás a Hengermalom út –
Szerémi  út  sarkon.  Haidar  Norbert  képviselővel  nagyon  sokat  egyeztettek,  és
nagyon sokat beszélnek az ott  lakó környékbeliekkel  is,  hogy milyen módon és
milyen  cselekvésekkel  lehet  azt  az  esetleges  zajterhelést,  amely  most  még  az
indulás  után  mindig  jelen  van,  csökkenteni.  Erről  is  szeretné  tájékoztatni  a
Képviselő-testületet,  hogy  az  új  BKK  vezérigazgatóval  és  munkatársaival
egyeztetéseket  folytattak  több körben,  több  alkalommal.  Ennek  nyomán a  BKK
rendelkezett  a  tekintetben,  hogy  a  BKV-nak  milyen  kötelező  feladatai  lesznek,
amelyeket  rövid  távon  meg  kell  lépnie.  Elrendelte  a  villamosoknál  a
sebességkorlátozást,  hogy  kisebb  sebességgel  kanyarodjanak  be.  Különbséget
tesznek,  illetve  rendelkeztek  arról  is,  hogy  egyes  villamosokat  át  kell  vizsgálni
olyan  tekintetben,  hogy  ha  szükséges,  a  kerekek  esztergálása,  akkor  ezen
feladatokat  végezze  el,  ha  zajos,  hiszen  minden  villamos  másképpen  működik.
Amikor szükséges és fontos, akkor ezt tegye meg. Illetve a villamossínnek az ottani
szakaszon való zsírzásáról is gondoskodnak, hiszen ez már a metrónál is egy bevált
és  működő  módszer  volt.  Ezzel  kapcsolatosan  ezekről  már  gondoskodtak  is,  és
nyilván amíg az új villamosok beállásra kerülnek, ezeket a feladatokat folyamatosan
végzik. Illetve hétvégi Combino-közlekedést próbál biztosítani a BKV és a BKK.
Ez a közlekedéssel kapcsolatos tájékoztatása.
Egy másik örömteli hír, hogy az Önkormányzat elnyerte a Családbarát Munkahely
díját, ezt szeretné is megmutatni – van hozzá oklevél is –, amire nagyon büszkék,
hiszen most már a sokadik ilyen típusú díj, amelyben az Önkormányzat olyan arcát
mutatja,  amely  előremutató  és  a  jövőben  példaértékű  is  lehet  mások  számára.
Hiszen  itt  az  EMMI,  az  Emberi  Erőforrások  Minisztériuma  által  meghirdetett
pályázatban lettek kiválasztva a legnagyobb önkormányzatok közül egyedüliként.
Valamint a KSI-vel, a Központi Sport- és Ifjúsági Egyesülettel elnyertek 2 millió
forintot, amelyet további családbarát intézkedések bevezetésére vagy fenntartására
fordíthat az Önkormányzat. És nyilván ennek érdekében törekednek olyan rugalmas
feladatkörök  kialakítására,  amelyben  kisgyermekes  szülők  vagy  idős  szüleiket
gondozó munkatársak is megtalálják a számításukat, és ilyen módon helyt tudnak
állni. 
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A másik nagyon fontos, amiről szeretett volna tájékoztatni, hogy véget ért a felnőtt
férfi vízilabda-bajnokság, és az A-HÍD OSC Újbuda csapata 2., ezüstérmes lett a
bajnokságban, megvervén a tavalyi magyar győztest, bajnokot, az Eger csapatát. Ez
egy  óriási  eredmény,  hiszen  a  világ  egyik  legerősebb  vízilabda-bajnokságának
ezüstérzemese lett a csapat, amelyből többen – három vagy négy játékos várhatóan
– a válogatottban fog nyáron szerepelni, és a válogatott küzdelmekben mérettetheti
meg  magát,  illetve  az  Universiade  válogatott  keretben  vehet  részt,  amelynek
egyébként  a  vezető  edzője  szintén  az  OSC Újbuda  edzője,  Vincze  Balázs  lesz.
Úgyhogy ezekről szeretett volna mindenkit tájékoztatni. 
És a szabadsága kivételéről is kell tájékoztatnia mindenkit: április 2-től 10-ig volt
szabadságon.

(Mikrofon nélküli közbeszólás.)

Neki se. A törvény erejénél fogva kell tájékoztatnia a Képviselő-testületet. 
Napirend  előtti  hozzászólás,  illetve  képviselői  kérdés  sem  érkezett  hozzájuk,
úgyhogy elkezdhetik a napirendi pontok tárgyalását.

…………………………

A NAPIREND 1./ PONTJA: Beszámoló  a  Fővárosi  Katasztrófavédelmi
Igazgatóság  Dél-budai  Katasztrófavédelmi
Kirendeltség  XI.  Kerületi  Hivatásosos
Tűzoltó  Parancsnokság  2014.  évben  végzett
tevékenységéről
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás
                       polgármester

Dr.    Hoffmann  Tamás  : Pócsik  Attila  alezredest  és  Menyhért  Tamás  őrnagyot
köszönti. Megkéri Menyhért Tamást, hogy számoljon be a munkáról.

Menyhért  Tamás: Szóbeli  kiegészítésként  az  elkészült  beszámolóhoz  annyit
szeretne  még  hozzátenni  röviden,  hogy  a  XI.  Kerületi  Hivatásos  Tűzoltó-
parancsnokság a  tavalyi  évben a  rá  kiszabott  és  adott  feladatait  rendben,  magas
színvonalon  elvégezte.  A  Helyi  Védelmi  Bizottsággal  a  kapcsolatot  tartotta,  a
megfelelő  gyakorlatokat,  amiket  előírt  a  Fővárosi  Védelmi  Bizottság,
végrehajtották. A tavalyi évben az Önkormányzattól komoly támogatásokat kaptak,
amit szeretne megköszönni a XI. Kerületi Önkormányzatnak. Kaptak egy terepjáró
személygépjárművet,  ami  nagyban  segíti  a  munkájukat  –  szélsőséges  időjárási
helyzetekben eddig nem volt  terepjáró képességű gépjárművük.  A tavalyi  évben
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kialakult villámjegesedés hál’ istennek a kerületet elkerülte,  de a kerület tűzoltói
nagy erőkkel dolgoztak a XII. kerületben végig, folyamatosan, és ott azt a terepjáró
gépjárművet nagyon jól ki tudták használni.
A  létszámhelyzetük  jelen  pillanatban  megoldott,  minden  szerük,  gépjárművük
műszakilag rendben van. A tavalyi évben felújították a magasból mentő szerüket St.
Pöltenben egy nagyjavítással,  ezzel sokkal üzembiztosabbá tették a gépjárművet.
Úgyhogy reményeik szerint ez évben olyan problémájuk nem lesz, hogy esetlegesen
magasból mentő szer nélkül van a kerület. Miután a főváros egyik kiemelt kerülete,
és  több magas  épületük  is  van,  így  nagyon fontos,  hogy  ez  a  magasból  mentő
gépjármű a készenléti szolgálatot folyamatosan ellássa. A létszámuk hál’ istennek
olyan téren nem változott, hogy nem volt nagy fluktuáció. Ez annak is köszönhető,
hogy igen komoly támogatást adott az  Önkormányzat, kétszer az évben kaptak a
kollegái komoly jutalmat,  ami nagyban segíti  azt,  hogy érezzék, hogy az anyagi
megbecsülésük is megvan az Önkormányzattól. 
Amik  még  kiemelt  események  voltak:  ismert,  hogy  a  kerületben  bárhol,  ha
munkálatokat  folytatnak,  ott  általában találnak II.  világháborús  tüzérségi  lőszert,
illetve  bombákat,  ez  tavaly  is  többször  előfordult.  A  Katasztrófavédelem  és  a
Kerületi  Tűzoltó-parancsnokság végrehajtotta a megfelelő feladatokat,  a lakosság
elhelyezését megoldotta, ahol szükséges volt, és egész addig a helyszínen volt és
intézte  a  lakosságvédelmi  feladatokat,  amíg  teljes  mértékben  rendeződött  és  a
tűzszerészek hatástalanították a bombákat.
Talán röviden ennyit szeretett volna elmondani a beszámolón kívül, és ami kérdés
van esetleg, akkor azokat megválaszolná.                                             

Szabó György: A kérdések körében elmondja, hogy nem igazán kérdést tenne föl –
bár tudja, hogy a kérdéseknél jelentkezett be. Többször el szeretné mondani, illetve
ki  szeretné emelni,  hogy nagyra értékeli  a  Tűzoltóság munkáját,  és  amennyiben
módja  és  lehetősége  lesz,  ezt  mindenféleképpen  segíteni  kívánja  képviselői
lehetőségeihez mérten.
Amit kérdésként fogalmazhatna meg, hogy az anyagban például nem szerepelnek
azok a hátráltató, gátló tényezők, amelyek a Tűzoltóság munkáját akadályozzák –
ezekről  nem  olvashattak  az  előterjesztésben.  Gondol  itt  arra,  hogy  van  egy
Közbiztonsági Fórum itt a kerületben Király Nóra alpolgármester jóvoltából, és az
ott  lévő  egyeztetések  során  többször  elhangzott,  hogy  a  gépjárműparkolások
nehezítik  a Tűzoltóság tevékenységét,  és  ezen változtatni  lenne jó,  illetve ebben
fontos, megkerülhetetlen szerepe van az Önkormányzatnak. 

Gajárszki  Áron: Olyan  kérdése  lenne,  hogy  a  káreseti  tevékenységnél,  ha
megnézik  akár  a  műszaki  mentésnél,  akár  a  tűzeseteknél,  nagyon  nagy  a  téves
riasztások száma. Érdeklődne, hogy ennek mi lehet az oka, illetve, hogy lehet-e ezt
csökkenteni?  Gyanítja,  hogy  nem  annyira  örülnek  a  tűzoltók,  ha  esetleg  több
helyszínre  kell  kivonulni,  és  mondjuk  téves  riasztási  helyszínre.  Tűzesetnél
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majdnem  kétszer  annyi  a  téves,  mint  a  valódi  beavatkozást  igénylő  esemény.
Érdeklődne, hogy itt lehetne-e esetleg lakosságtájékoztatással vagy bármi egyébbel
ebben javítani?

Menyhért  Tamás: A  parkolással  kapcsolatban  annyit  tudna  elmondani,  hogy
folyamatos egyeztetést hajt végre a Dél-Budai Katasztrófavédelmi Kirendeltség, a
hatósági  feladatok  hozzájuk  tartoznak.  Jelezték  több  fórumon  ezt  a  parkolási
gondot.  A  Rendőrkapitánnyal  is  folytak  tárgyalások  ez  ügyben.  A  lakossági
tájékoztatást is folyamatosan végzik és fogják is végezni, a közös képviselőknek,
amikor tájékoztatót tartottak, be lett mutatva a kisfilm, ami a csepeli tűzoltóságnak
az  emelőkosarasával  lett  fölvéve,  hogy vizuálisan  is  lássák,  hogy  mit  jelent  az,
hogyha úgy kell betornászni egy ilyen nagy gépjárművet. Reményeik szerint ez meg
fog oldódni előbb-utóbb. A lakosságnak a hozzáállása az szükséges mindenképp. A
kerületben leginkább a gazdagréti  lakótelep az,  ami problémás,  de  folyamatosan
próbálják ezt a tájékoztatást megadni a lakóknak. Ez ügyben bővebben Pócsik Attila
alezredes tud választ adni, ők intézik a hatósági részt.
A  téves  jelzésekkel  kapcsolatban  elmondja,  hogy  nehéz  kiszűrni  ezeket  és
szankcionálni  se  nagyon  szeretnének.  Olyan  esetekben,  amikor  tűzjelző
berendezések, vagy pedig szándékosan megtévesztő jelzés érkezik, akkor megteszik
a  lépéseket  a  költségek  megtéríttetésére.  Az  egyéb  téves  jelzésekről:  ezt  sajnos
sokszor az állampolgárok is rosszul mérik fel – füstöt érez, nincs tűz, tehát ezek is
téves jelzésnek minősülnek. Ebben az esetben azért nincsen szankcionálás, mert a
tűzoltóság azt szeretné, hogy senki ne féljen bejelenteni semmit, tehát ha mindenkit
szankcionálnának, aki esetlegesen egy lépcsőházban úgy érzi, hogy füst van és hívja
a Tűzoltóságot, akkor tényleg nagyon lecsökkenne a bejelentések száma, de a valós
eseteket is csökkentené, mert azt mondanák, hogy akkor majd valaki más biztos
bejelenti. Tehát ezt azért nem tudják szankcionálni. Ez mindig is problémás volt,
nagy  leterheltséget  ad  az  állomány  számára.  Ezekhez  ugyanúgy  kék  lámpával,
szirénával vonulnak ki. Ezen sajnos, javítani nem igazán tudnak. Ami olyan, hogy
szankcionálható,  a  megtévesztő  jelzés  és  a  tűzjelző  berendezések,  ha  nincsenek
karbantartva,  és  nem  mondják  le  és  kivonulnak,  azokat  szankcionálja  a
Katasztrófavédelem.

Király Nóra: Szeretné megköszönni Menyhért Tamás őrnagynak és Pócsik Attila
alezredesnek az egész évi együttműködést. Kéri, tolmácsolják munkatársaiknak is
az Önkormányzat köszönetét. Azt gondolja, hogy egy nagyon jó együttműködés van
az  Önkormányzat és a XI. Kerületi Katasztrófavédelem között. Tényleg bármikor
bármiben  rendelkezésre  állnak,  bármilyen  segítségre  van  szükségük,  azonnal
rendelkezésre  állnak.  Úgyhogy  szeretné  ezt  megköszönni,  és  a  továbbiakban  is
számítanak az együttműködésükre. 
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Dr.  Hoffmann  Tamás: További  hozzászóló  nem  lévén  szavazásra  teszi  fel  az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, a következők szerint: „Budapest Főváros
XI.  Kerület  Újbuda  Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy
tudomásul  veszi  Menyhért  Tamás  tű.  őrnagynak,  a  Fővárosi  Katasztrófavédelmi
Igazgatóság  Dél-budai  Katasztrófavédelmi  Kirendeltség  XI.  Kerületi  Hivatásos
Tűzoltó  Parancsnokság  parancsnokának  beszámolóját  szervezete  2014.  évben
végzett  munkájáról.  Határidő:  2015.  május  30.,  felelős:  dr.  Hoffmann  Tamás
polgármester”. Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 
A  Képviselő-testület  24  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül
elfogadta a javaslatot.

106/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

24  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás  nélkül  úgy  határozott,  hogy
tudomásul  veszi  Menyhért  Tamás  tű.
őrnagynak,  a  Fővárosi  Katasztrófavédelmi
Igazgatóság  Dél-budai  Katasztrófavédelmi
Kirendeltség XI.  Kerületi  Hivatásos Tűzoltó
Parancsnokság parancsnokának beszámolóját
szervezete 2014. évben végzett munkájáról.

Határidő: 2015. május 30.
Felelős:    dr. Hoffmann Tamás polgármester

Dr.   Hoffmann Tamás  : Még egyszer köszönik és nagyon jó munkát kívánnak nekik
és minden munkatársuknak is egyúttal.

…………………………

A NAPIREND 2./ PONTJA: Beszámoló az ÚJBUDA Közterület-felügyelet
2014. évben végzett tevékenységéről
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás
                        polgármester

Dr.   Hoffmann Tamás  : Itt van körükben Fűri István igazgató. Ha van hozzá kérdés,
akkor kéri, tegyék föl.
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Hintsch  György: A kérdések körében pár  kérdést  szeretne  föltenni.  Egyrészt  a
kamerák:  hány  kamerát  üzemeltet  most  a  Közterület-felügyelet  és  ebből  hányat
néznek, illetve ha nem nézik ezeket folyamatosan, akkor várható-e a közeljövőben,
hogy ez egy folyamatos, 24 órás figyelés lesz? Erre van ígéret a Polgármestertől is.
A  másik:  a  polgárőrséggel  való  együttműködésre  többször  hivatkozik  a
beszámolójában, de nem nevesíti, hogy melyik polgárőr egyesülettel vannak ezek az
együttműködések  vagy  közös  akciók.  Ha  erről  egy  pár  szót  hallhatnának,  hogy
melyik nagyobb polgárőr egyesületekkel milyen mértékben vannak együttműködési
akciók. Egy külső, civil cégre is hivatkozik, ez a Valtonnal való közös járőrözés.
Azt szeretné megkérdezi, hogy ennek mi a gyakorlati magyarázata, miért kell egy
külső  céget  igénybe  venni?  Ezt  a  Közterület-felügyelet  nem tudja  ellátni,  vagy
pedig valami egyéb szempont is van? Illetve, hogy mennyibe kerül ennek a külsős
cégnek az alkalmazása? A parkolási kintlevőségek kezelése, illetve a peres ügyek
kapcsán  is  egy  külsős  ügyvédi  irodát  emleget  a  beszámolóban.  Melyik  ez  az
ügyvédi  iroda,  ezt  szeretné  megkérdezni.  Az  illegális  árusok  a  Fehérvári  úton:
biztos sokat tettek, ez egyébként látszik is, viszont a Fehérvári úton még mindig
borzalmas  állapotok  vannak.  Ebben  várható  valami  előrelépés,  vagy  ez  egy
reménytelen küzdelem ott az illegális árusokkal, mert tényleg néha ilyen dél-balkáni
vagy közép- vagy kelet-balkáni állapotok vannak.
És egy apró technikai  kérdés:  február  9-i  a  beszámoló.  Ez miért  most jön be a
Testület elé? Bár ez inkább a polgármesteri vezetés irányába egy kérdés.

Szabó György: Egyetlen egy kérdése lenne, aztán a többit a vitában fejtené ki. A
közterületi engedélyek kiadásáról szóló tájékoztatásokat nem rendszeresen kapták
meg. Ebben is kiemelt a 2. félév. Ha erre kaphatnának úgymond testületi ülésen egy
magyarázatot, amiben gondolja, itt van minden illetékes, úgyhogy erre FŰri István
igazgató és az itt lévők is tudnak válaszolni.
    
Dr. Hoffmann Tamás: Átadja a szót Fűri István igazgatónak azzal, hogy a neki
címzett  kérdésre  válaszol:  mindig  májusban  jön  a  Közterület-felügyelet
beszámolója a Katasztrófavédelemmel együtt. A rendőrségé tudott most hamarabb
jönni, hiszen jogszabályváltozás miatt erre lehetőség volt. 

Fűri  István: A  kamerákkal  kapcsolatban  a  következőkről  tud  tájékoztatni:  a
Közterület-felügyeletnél két rendszerű kameracsoport üzemeltetése folyik: egy régi,
analóg  rendszerű  kamerarendszer,  amelynek  a  képeit  a  rendőrségen,  három
munkahelyen a rendőr kollégák szabadidőben figyelik. Ez egy 49 kamerából álló
rendszer. Illetve a tavalyi évben lett átadva egy 44 darabos digitális kamerarendszer,
ennek a képei a Közterület-felügyelethez futnak be. Ezeknek a figyelése állandó
jelleggel  –  jelenleg  létszámhiány,  illetve  költséghiány  miatt  –  nincs  megoldva.

13



Visszamenőleg,  ha  esemény történik,  akkor  az  erre  illetékes  kollégáik  ki  tudják
menteni akár a Felügyelet részére, akár a rendőrség részére.
A  Polgárőrséggel  való  együttműködésben  mind  a  három  polgárőr  egyesülettel
együttműködnek,  tehát  az  Újbudával,  a  Lágymányosival,  illetve  az  Öt  Házzal.
Rendszeres az együttműködés olyan szempontból is, hogy a Lágymányosi Polgárőr
Egyesületnek a vezetője a Közterület-felügyeletnek az alkalmazottja, tehát azt lehet
mondani, hogy napi kapcsolatban állnak vele. 
A  Valtonnal  kapcsolatban  elmondja,  hogy  ez  egy  két  éve  megkezdett
kezdeményezés volt. A létszámuk nem növekedett jelentősen, a létszámkiegészítést
ezzel a megoldással oldották meg. Naponta, illetve hétköznapokon reggel 7-től este
7-ig két fő kerül beosztásra a felügyelők mellé, és látnak el szolgálatot a Valton
Securitytől. Ez 500 és 600 ezer forint közötti összeget jelent havonta. 
A  parkolási  kintlévőségek  kezelésével  kapcsolatban  az  Önkormányzat  –  ha  jól
emlékszik  – 2012 júniusában kötött  szerződést  a  Jasztrabszki  Ügyvédi  Irodával.
Azóta ők végzik a kintlévőség-kezelésnek az ügyvédi irodára bízott részét. Ebben
az előkészítési feladatokat a Közterület-felügyelet végzi.
A  Fehérvári  úti  SZTK  és  környékén  az  illegális  árusokkal  kapcsolatban
folyamatosan dolgoznak együtt a rendőr kollégákkal is. Nagy gondjuk, hogy elég
komoly figyelőrendszerrel dolgoznak ezek az illegális árusok – ha meglátják akár a
rendőrt,  akár  a  közterület-felügyelőt  vagy  az  autójukat,  akkor  eltűnnek,  mint  a
kámfor. Tehát elég nehéz velük küzdeni. Ettől függetlenül vannak eredményeik. A
lehetőségeiket javította az, hogy lehetőség van arra, hogy az illegális árusoknak, ha
tetten érik őket, le lehet foglalni az árukészletüket. ez egy visszatartó erőt jelent.
Rendszeresen működik is, akár élelemre, akár zoknira vonatkozott, ebben már értek
el eredményeket. Ezt a Kormányhivatalnak vagy pedig a Szabálysértési Csoportnak
adják át, és ők folytatják le velük az eljárást.
Szabó György képviselő kérdésére elmondja, hogy ez valóban így volt; ennek az
oka egyszerű volt: abban az időszakban tudomása szerint létszámgondokkal küzdött
az a csoport, aki ezekkel foglalkozott, ezért volt az, hogy akadozott az adatközlésük.

Szabó György: A vitában elmondja, hogy a beszámolót alaposan végigolvasva –
mert ugye azért készült – egyfajta röntgenfelvételt kaphatott a Közterület-felügyelet
végzett  munkájáról  és  a  kerületről  is,  úgyhogy  ezt  köszöni.  Az  állomány
tekintetében nem feltétlenül lett volna kíváncsi mindazokra, ami leírásra került, de
tulajdonképpen  az,  hogy  bemutassa  az  állomány  összetételét,  életkorát,
tulajdonképpen belefér.  Ezzel  szemben a  következőt  lehet  rögzíteni  magából  az
anyagból is, hogy jellemzően ilyen bevételt biztosító tevékenységek határozzák meg
a  munkájukat,  amelyek  kifejezetten  a  gépjárművekhez  köthetők.  Magában  az
anyagban a törvényi, rendeleti felhatalmazás alapján végzett tevékenységek közül
hiányzik a fővárosi rendeletre való hivatkozás, tehát azt ő ott nem találta meg – ez
az 5. oldalon a vezetés helyzeténél szerepel, ugyanakkor magát a tevékenységüket
az alapján végzik. Pontokba szedve a feladatok felsorolásai pontosak, még akkor is,
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ha össze vannak vonva, viszont magában a kibontásban kevesebb ismeretet kapnak
meg a közterületek rendjére és tisztaságára vonatkozólag, illetve az illegális árusok
visszaszorítására  tett  intézkedésekre.  Az  éjszakai  szórakozóhelyek  ügyében
fenntartott tevékenységek bemutatása szinte nem is szerepel. Van róla egy szó, hogy
ilyen munkát  végeznek,  de  az,  hogy mit  sikerült  elérni,  ezekről  nem esik szó a
beszámolóban. Kevés ismeretet kaphatnak az illegális szemételhelyezési ügyekről,
márpedig most zajlott a kerületben is, meg országosan is a „TeSzedd!” akció. Jók
ezek az akciók, csak ezt minden nap kéne folytatni, az illegális szemételhelyezést
pedig  valahogy  jó  lenne  visszaszorítani.  A  kerületi  hajléktalanhelyzetről  szóló
megállapítással egyetért, de a hajléktalanhelyzet normalizálására, illetve a hátrányos
helyzetben  lévők  megoldására  egyáltalán  nem  hangzik  el  semmilyen  javaslat.
Ugyanakkor a Fővárosi Önkormányzatnál van erre kísérlet, miszerint bevonják őket
egyfajta feladatvégzésbe – parkőri tevékenységgel bízzák meg őket. 

Gajárszki Áron: Csak annyit tenne hozzá, hogy egyes részekben nagyon általános
az anyag, egyébként valóban részletes. De itt leírja azt, hogy a Környezetvédelmi
Osztállyal közösen ellenőrizték a parlagfüves, nyomnövényes területeket, illegális
szemétlerakókat,  tehát  ezeket  jó  lenne,  azon  túl,  hogy  amikor  szükséges  volt,
közösen intézkedtek,  esetleg egy hasonló felsorolást  jövőre szívesen látna,  hogy
hány ilyen alkalom volt, milyen témákban jártak el. 
Való  igaz,  hogy  a  hajléktalankérdéssel  kapcsolatban  is  foglalkoznak,
értelemszerűen  más  oldalról  közelítik  meg,  tehát  nem  szociális  problémaként.
Illetve van még itt, hogy külön kiemelik, hogy a Citadella területén közbiztonsági
szolgálatot láttak el. Ő tavaly kérte, hogy a Club Play területére is menjenek ki – ezt
még a rendőrkapitánynak jelezte,  illetve  ő is  itt  ült  azon az ülésen –,  merthogy
folyamatosan bontják le a szórakozni vágyó fiatalok a hulladéktárolókat, tehát hogy
utána ott elég sok vandál kár történik. Ez ugye hetente egy-két alkalom, amikor
ilyen  éjszakai  őrjáratot  kéne  ellátni.  Ezt  nagyon  megköszönné,  ha  jövőre
belekerülne az anyagba, illetve emellett valóban meg is jelennének ott a közterület-
felügyelők. 
Illetve szintén ugyanez a kutyáknál is vagy a kutyatartóknál. hogy van egy ilyen
általános leírás. Azt még azért megkérdezné – bár tudja, hogy a kérdések körében
szerencsésebb lett volna –, hogy hány kolléga az, aki mondjuk egy chipezést tud
ellenőrizni,  illetve hogy volt-e arra precedens, hogy valakit mondjuk kutyagumi-
felvétel elmulasztása miatt megbírságoltak. Mert úgy tudja, hogy erre nem nagyon
van precedens,  pedig nem lenne baj,  mert  azért  a  kerületnél  ezek a kampányok
mérsékelt sikerrel jártak, és ő azért elég gyakran találkozik azzal, hogy neki kell
szólnia. Ami nem baj, mert a lakók figyeljenek egymásra, de szuper lenne, ha a
közterület-felügyelők ebben aktívabb szerepet vállalnának.          

Kerékgyártó  Gábor: Szeretné  megköszönni  a  Közterület-felügyeletnek  a
munkáját, hiszen jómaga is, amikor polgárőrként kint van Gazdagréten, és beszélget
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az emberekkel, akkor mindig dicsérik neki, hogy az elmúlt időszakban mennyire
megnőtt a köztéri jelenléte Gazdagréten a Közterület-felügyeletnek, és jómaga is
szokott  találkozni  ott  a  közterület-felügyelőkkel.  Nem saját,  hanem elmondásból
tudja, hogy a Bikás parkban is – az ott járőröző polgárőrtársai mondják –, az ott
lakók nagyon dicsérik a Közterület-felügyelet munkáját, hiszen most már állandó
jelenlét van a Bikás parkban. Ezenkívül még a korábbi munkájához kapcsolódik az,
hogy a térfigyelő kameráknak a fejlesztését figyeli, és ott is látszik, hogy az elmúlt
időszakban nagyon nagy előrelépés volt – szerinte ott is dicséret illeti a Közterület-
felügyelet  munkáját.  És ez a Prizmához is  kapcsolódik részint,  de  a Közterület-
felügyelethez is, a társasházi kameráknak a fejlesztése. Szerinte ott is a lakosság
nagy  megelégedésével  történtek  előrelépések  a  kerületben.  Tehát  mindezeket  ő
szeretné megköszönni a Közterület-felügyeletnek. 

Sass Szilárd: Lakossági kérés alapján – amivel ő abszolút egyetért –, egy apró kis
kiegészítést  tenne  a  beszámolóhoz  és  a  Közterület-felügyelet  által  végzett
munkához. A környékükön – és gondolja, a kerületben esetleg máshol is – az okoz
egy érdekes gondot, hogy végre majdnem minden utcában sikerült megcsinálni az
egyik oldalon levő járdát,  csak éppen nem lehet használni,  mert  a személyautók
nemcsak  egy  kerekükkel,  hanem  teljesen  fölállnak  a  járdára.  És  mivel  a
környékükön szerencsére elég sok kisgyerekes család van, ahol még a gyerekeket
babakocsiban kell tolni,  nagyon akadályozva vannak ezzel,  hogy nem tudják ezt
használni,  és  hozzá  fordultak  segítségért.  Példának  mondja  azt,  hogy  a  Rákó
utcának a páratlan oldalán tegnap, amikor ment hazafelé, a Bodajk és az Őrség utca
közötti körülbelül 150 méteres szakaszon, ahol tavaly készült el szuper új járda, öt
autó  teljes  szélességben  fönt  állt.  Tehát  azt  kérné,  hogy  ezekre  is  fordítsanak
figyelmet. Van erre egy pár jó ötlete, majd elmondja a Közterület-felügyeletnek. 

Gajárszki  Áron: Elnézést,  de  az  előbb  kihagyott  annyit,  hogy  ezt  a  Valtonos
történetet nem értette – nagyon halk volt akkor a mikrofon. Jól érti akkor, hogy havi
5-600 ezer forintot fizetnek ki a Valtonnak a közös járőrözésre? Ezt megköszönné,
ha megismételné Fűri István igazgató. Illetve, hogy számára nem volt egyértelmű,
hogy erre mi szükség van. Kicsit a Gyalog galoppban érzi magát, hogy „minek őt
őrizni,  amikor ő őr?” – ugye van egy ilyen mondat a filmben. Hasonlót érez:  a
közterület-felügyelőket máshol nem vigyázzák biztonsági őrök. 

Dr.    Hoffmann Tamás  : Hát, persze, nem is erről van szó, de gondolja, azért csak
megfordul közterületeken a képviselő. Nagyon fontos, hogy a közterületi jelenlét
legyen  biztosítva  –  ennek  egy  sokkal  olcsóbb  megoldása  az,  hogy  ilyen  típusú
járőrözést tudnak biztosítani a közterületeken. Ez az oka évek óta. De ha eddig nem
tűnt fel a képviselőnek, akkor ez elég sajnálatos. De ez a magyarázat: a közterületi
jelenlét jóval olcsóbb, mintha közterület-felügyelőkkel kéne megoldani. 
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Szabó  György: Feltétlenül  szeretné  rögzíteni,  hogy  elismerése  a  Közterület-
felügyelet végzett munkája tekintetében, mert az, hogy nélkülük áldatlan állapotok
lennének, ebben ő biztos. Az, hogy ezen lehet javítani, abban is biztos. Mint ahogy
az  illegális  árusok  visszaszorítása  tekintetében  nem  ismeretlen  az  a  hatóságok
részéről,  amikor  fedett  akciót  hajtanak  végre  a  cél  elérése  érdekében.  Tehát
magyarul  tetten  lehet  érni  azokat,  akiket  akarnak.  Persze,  ki  lehet  menni
díszöltözetben is, meg ki lehet menni úgy is, hogy elérik az eredményt.
Sass Szilárd képviselőnek nagyon szépen köszöni, hogy megfogalmazta azt, ami a
kerületben igenis, valós probléma, a gépjárművek járdán történő parkolása. Ezek
valóságos dolgok, amelyek tekintetében igenis hathatósan intézkedni szükséges.

Csernus  László: Azt  gondolja,  hogy  egy  éves  beszámolóról  hallottak
véleményeket. Azt gondolja, hogy összességében, ha nézik a Közterület-felügyelet
munkáját  –  ahogy  Szabó György képviselő  is  mondta  –,  tényleg  nélkülük az  a
kialakult rend, ami már kialakult, az nem lehetett volna, és azt gondolja, hogy ezt a
mondatot többszörösen is alá kell húzni. Biztos, hogy mindig van valamilyenfajta
javítási lehetőség, amelyen tudnak javítani, és azt gondolja, hogy ez céljuk is, hogy
javítsanak, de azt gondolja, hogy mégiscsak meg kell erősíteni azt, hogy mindazt,
amit ott végeznek a Közterület-felügyeletnél, az igenis nagyon sokra becsülendő,
mert nagyon hálátlan feladatokat látnak el rendszeresen. Úgyhogy ezúton is szeretné
egyrészt  Fűri  István  minden  munkatársának  is  megköszönni  –  kéri,  hogy
tolmácsolja  nekik.  Azt  gondolja,  hogy személyesen,  amikor  jelez  nekik egy-egy
problémát, számtalan esetben tapasztalja azt, hogy nagyon gyorsan és hatékonyan
intézkednek  az  ügyben.  Úgyhogy  azt  mondja,  hogy  nagyon  sok  pozitívumot  el
tudnak mondani a Közterület-felügyeletről – javítsanak, amin tudnak. 

Király Nóra: Zárszóként elmondja, hogy ahogy a Katasztrófavédelemnek, úgy a
Közterület-felügyeletnek  is  szeretné  megköszönni  egész  éves  munkájukat.
Különösen Fűri István igazgatónak, illetve Ócsai Mihály helyettes vezetőnek, akik
tényleg naprakészen, minden pillanatban, még akár hétvégén is az  Önkormányzat
rendelkezésére állnak, és sokszor erejükön fölül teljesítenek szolgálatot. Úgyhogy
szeretné megköszönni, és a továbbiakban is számít együttműködésükre.

Gajárszki  Áron: Ügyrendben  elmondja,  hogy  az  előbb  föltett  Fűri  István
igazgatónak  egy  pár  kérdést,  ezekre  még  nem  kapott  választ.  Megköszöni,  ha
válaszol.  Félreértés  ne  essék,  ő  is  nagyon  elégedett  a  Közterület-felügyelet
munkájával.  Ugye,  itt  volt  egy  kutyagumis  témájuk,  illetve  az  illegális  lerakók
felszámolása. A Valtonra volt szíves a Polgármester személyesen válaszolni, tehát
arra már nem kell.

Fűri  István: A  kutyagumigyűjtéssel  kapcsolatban  elmondja,  hogy  amit  lehet,
mindig  megtesznek  rendszeres  tájékoztatással,  akár  Gazdagréten,  akár  a
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kutyafuttatók  környékén,  akár  Őrmezőn,  akár  a  Bikás  parkban.  Azt  nehéz
megoldani, hogy minden kutya mellett legyen egy felügyelő, és az figyelje, hogy
mikor  piszkít  a  kutya.  Mert  sajnos,  minden  hatósági  eljáráshoz  kellenek
bizonyítékok, tehát nem egyszerű tetten érni a kutyapiszkot ott hagyó gazdit, illetve
kutyát. Természetesen ez ügyben próbálnak tenni, sőt olyannyira, hogy a felügyelők
gyalogos járőrszolgálat közben osztogatnak is erre a célra használatos zacskókat. 
Az  illegális  szemétlerakásnak  a  felderítése  folyamatosan  történik.  Épp  tegnapi
napon volt a Kabinetből a környezetvédelemért felelős kolléga náluk, és a Szerémi
úti  villamosmegállónál,  ahol  van  egy  használtruha-gyűjtő  hely  is,  ott  még
megvannak a hulladéktároló szigetnek a részei, és rendszeres onnan a bejelentés,
hogy a szél elfújja, hordja a szemetet. Nagyon sok az illegális szemétlerakás. Ez
ügyben folyamatosan veszik az információkat, illetve saját felderítéssel is próbálnak
hatni. De óriási kapacitás szükséges ezeknek az elszállításához. A jelenlegi nagy
problémájuk  a  Bertalan  Lajos  utca,  az  egyetem  melletti  szeméttároló,  ahova
nemcsak  az  egyetem  hordja  a  szemetet,  hanem  a  környékből  minden  kisebb-
nagyobb vállalkozó is – ahova leraknak egy kupacot, másnap óriási tömegű szemét
keletkezik.  Ezt  állandóan  hordaniuk  kell,  a  Városgazdálkodási  Igazgatóság
munkatársaival  rendszeresen  konzultálnak,  illetve  rendszeresen  őket  kérik  a
szállításhoz. De egyelőre ennyit tudnak tenni. Teljesen igazat ad abban, hogy azt
lehetne  számokban  is,  illetve  mennyiségben  is  kifejezni  –  a  továbbiakban  arra
fognak törekedni, hogy ilyen része is legyen a beszámolónak. 

Dr.  Hoffmann  Tamás: Ehhez  hozzátartozik,  hogy  az  illegális  szemétlerakás
megakadályozására  a  kerület  külsőbb  részein  kikerültek  már  kamerák  is,
egynémelyiket megrongálták menet közben,  de így már volt  büntetés is  illegális
szemétlerakás miatt. Illetve a jövőbeni kamerakihelyezéseknél az egyik szempont
az, hogy igyekezzenek ilyen módon is megakadályozni, tehát olyan helyekre rakják
ki a kamerákat, a köztéri kamerákat, amelyek közismerten szemétlerakásra használt
helyek. Tehát a jövőben is igyekeznek ilyen módon ezeket megakadályozni.
További  hozzászóló  nem  lévén  szavazásra  teszi  fel  az  előterjesztés  szerinti
határozati javaslatot, a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda
Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy határozott,  elfogadja  Fűri  Istvánnak,  az
Újbuda  Közterület-felügyelet  vezetőjének  beszámolóját  szervezete  2014.  évben
végzett  munkájáról.  Határidő: 2015.  május  30.,  felelős: dr.  Hoffmann  Tamás
polgármester”. Egyszerű szótöbbségű szavazás következik.
A  Képviselő-testület  25  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül
elfogadta a javaslatot.
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107/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

25  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás  nélkül  úgy  határozott,  elfogadja
Fűri  Istvánnak,  az  Újbuda  Közterület-
felügyelet  vezetőjének  beszámolóját
szervezete 2014. évben végzett munkájáról.

Határidő: 2015. május 30.
Felelős:    dr. Hoffmann Tamás polgármester

Dr.  Hoffmann Tamás: Fűri  Istvánnak és minden munkatársának hasznos és  jó
munkát kívánnak a jövőben is. 

…………………………

A NAPIREND 3./ PONTJA: A 2015. évi költségvetési rendelet I. negyedévi
módosítása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás
                        polgármester

Dr.  Hoffmann  Tamás: Az  előterjesztés  alapvetően  a  szokásos  átvezetéseket
tartalmazza.  Arról  tájékoztatná a Testületet,  hogy a  bevételi  és  kiadási  főösszeg
1.998.000  Ft-tal  növekedett.  Részleteiben  pedig  arról  szintén  kell  tájékoztatnia,
hogy a Kulturális Intézet feladatainak jogszabályi változása következtében április 1-
től a gazdálkodási feladatokat a GAMESZ látja el,  amelyről a testületi  döntés is
szólt.  Ezzel kapcsolatosan nyilván a GAMESZ alatt  jelenik meg ennek költsége,
illetve ez a létszámváltozást is befolyásolta – a KULTI-ból a GAMESZ-ba került át
a  két  fő.  Az  intézmények  saját  hatáskörükben  hajtottak  végre  előirányzat-
módosításokat,  ez  344.000  Ft-ot  tesz  ki  önkormányzati  szinten.  Bekerült  a
céltartalékok közé két új tartalék: egyrészt a szociális ágazati pótlék, illetve a 2015.
évi kompenzációs előleg céltartalék, valamint ezeknek a felhasználási szabályai. 
Hozzászóló nem lévén szavazásra teszi fel a 2015. évi költségvetésről szóló 5/2015.
(II.  23.)  önkormányzati  rendelet  módosításáról  szóló  rendelettervezetet  az
előterjesztés szerint. Minősített szótöbbségű szavazás következik.
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A  Képviselő-testület  22  leadott  szavazatból  14  igen  szavazattal,  6
ellenszavazattal  és  2  tartózkodással  –  minősített  szótöbbséggel  –  megalkotta
Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda  Önkormányzata  Képviselő-testülete
32/2015.  (V.  28.)  önkormányzati  rendeletét  a  2015.  évi  költségvetésről  szóló
5/2015. (II. 23.) önkormányzati rendelet módosításáról.

…………………………

A NAPIREND 4./ PONTJA: A  helyi  közműépítésekről  szóló  rendelet
újraalkotása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás 
                       polgármester

Dr.  Hoffmann  Tamás: Dr.  Horti  István  jegyzőnek  lenne  egy  kiegészítése  a
rendeleti csomaggal kapcsolatosan.

Dr. Horti István: Csak egy technikai hibára hívná fel a figyelmet: a 2. §-ban az a),
b), c), d), e) pont után da) és db) jön, ami értelemszerűen ea) és eb) pont. Elírás
történt.

Dr. Hoffmann Tamás: További hozzászóló nem lévén szavazásra teszi fel a helyi
közműépítésekről  szóló  rendelettervezetet  az  előterjesztés  szerint,  az  elhangzott
módosítással egyben. Minősített szótöbbségű szavazás következik. 

A Képviselő-testület 23 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül  –
minősített szótöbbséggel – megalkotta Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete 33/2015. (V. 28.) önkormányzati rendeletét
a helyi közműépítésekről.

…………………………

A NAPIREND 5./ PONTJA: A  reklámok  és  hirdetőberendezések
elhelyezésének,  valamint  használatának
szabályairól szóló rendelet módosítása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás
                        polgármester
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Dr. Hoffmann Tamás: Hozzászóló nem lévén szavazásra teszi fel a reklámok és
hirdetőberendezések  elhelyezésének,  valamint  használatának  szabályairól  szóló
52/2013.  (XI.  27.)  XI.ÖK  rendelet  módosításáról  szóló  rendelettervezetet  az
előterjesztés szerint. Minősített szótöbbségű szavazás következik.
 
A Képviselő-testület 25 leadott szavazatból 24 igen szavazattal, ellenszavazat
nélkül,  1  tartózkodással  –  minősített  szótöbbséggel  –  megalkotta  Budapest
Főváros XI.  Kerület Újbuda Önkormányzata Képviselő-testülete  34/2015.  (V.
28.) önkormányzati  rendeletét  a  reklámok  és  hirdetőberendezések
elhelyezésének,  valamint  használatának szabályairól  szóló  52/2013.  (XI.  27.)
XI.ÖK rendelet módosításáról.

…………………………

A NAPIREND 6./ PONTJA: Az üzletek működési rendjéről szóló rendelet
módosítása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás 
                       polgármester

Dr.  Bács  Márton: A  vitában  három  rövid  történetet  szeretne  megosztani  a
Testülettel. Tudja, hogy ez nem elsősorban a polgármesteri vezetés sara, de számára
szimbolikus ez az egész történet, ami a boltok zárva tartása körül kialakult.
Az egyik, hogy egy vasárnapi napon bement egy pékhez, akart venni kiflit, zsömlét
otthonra, teljesen mindegy, és egyébként szomjas is volt. Az üdítős hűtőre ki volt
írva, hogy „a mai napon üdítőt nem vásárolhat”. Tehát zsömlét, túróstáskát igen, de
ha szomjas, akkor üdítőt nem. 
Egy másik  történet:  külföldre  utazott  pár  héttel  ezelőtt,  és  éjszaka megálltak  az
autópályán  az  utolsó  magyarországi  benzinkútnál,  ahol  egyébként  gyógyszert  is
árultak. Elképesztő módon fájt a feje, és ott állt 20 centire a fejfájást megszüntető
gyógyszertől, de nem vásárolhatott belőle, mert ez a szabály. 
A harmadik történet  egy picit  könnyebben volt  megoldható,  de  azért  mégiscsak
bosszantó volt. A gyerekei kitalálták vasárnap, hogy elmennének biciklizni, és most
vették elő először a kerékpárokat. Teljesen le volt eresztve a kerekük. Elővették a
pumpát, vadul pumpáltak, de kiderült, hogy a pumpa nem működik, mert elromlott.
Elmehetett volna venni egyet, ha nyitva van mondjuk egy erre alkalmas bolt. De
nem volt. Nyilván pumpát könnyebb szerezni, meg biciklit ott a rendszerben, mégis
azt gondolja, hogy ez a rendelkezés többet árt, mint használ, és ilyen szempontból ő
szíve szerint nem támogatja azt se, ami lecsorog belőle a Kerületbe. Tudja, hogy ez
nem a vezetés sara, mondja még egyszer, de azért ezt megosztotta.
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Dr.  Hoffmann  Tamás: Nagyon  köszöni  –  ahogy  mondta  a  képviselő,  valóban
egyiknek  semmi  köze  nincs  a  másikhoz,  hiszen  ez  rendeletmódosításoknak  a
jogszabályokhoz való hozzáigazításáról szól. De sebaj.
További hozzászóló nem lévén szavazásra teszi fel az üzletek működési rendjéről
szóló  21/2009./IV.22./  XI.ÖK rendelet  módosításáról  szóló  rendelettervezetet  az
előterjesztés szerint. Minősített szótöbbségű szavazás következik.
 
A Képviselő-testület 25 leadott szavazatból 16 igen szavazattal, ellenszavazat
nélkül,  9  tartózkodással  –  minősített  szótöbbséggel  –  megalkotta  Budapest
Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Képviselő-testülete 35/2015. (V.
28.)  önkormányzati  rendeletét  az  üzletek  működési  rendjéről  szóló
21/2009./IV.22./ XI.ÖK rendelet módosításáról.

…………………………

A NAPIREND 7./ PONTJA: A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról
szóló rendelet módosítása
Előterjesztő: dr. Molnár László
                       alpolgármester

Vécsei Éva: A vitában a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet
módosítása javaslatból a következőket emelné ki, ami egy kicsit úgy gondolja, hogy
negatívan érinti azokat az ellátottakat, akiknél ezt bevezetésre fogják javasolni. 
Először is az eredeti és alap módosított ellátások ismertetésénél az összeghatárok
változnak.  Az  eredetinél  az  alsó  összeg  28.500  forint,  a  módosítottnál  viszont
31.000 forint. Nem tudja, hogy ez miből állt össze, vagy esetleg már tudható, hogy
jövőre a minimál nyugdíj az 31.000 forint lesz?
Tehát  kiemelné  a  következőket  ebből  az  előterjesztésből.  Az  étkeztetéssel
kapcsolatosan  a  helyben  fogyasztott  vagy  kiadott  étkeztetés  –  ezekről  szeretne
néhány gondolatot mondani. Látható, hogy ez az emelés annak ellenére, hogy arról
beszélnek,  hogy ez kismértékű,  egyáltalán nem kismértékű,  és  aki erre  rászorul,
biztos  benne,  hogy  a  pénztárcája  fogja  kárát  látni.  A  kiszállított  étkeztetést
tartalmazó szállítási  költség szintén  emelést  mutat,  ami úgy gondolja,  hogy egy
kicsit furcsának tűnne, ha például egy háztartásban több étkezést igénylő is van, és
esetleg a kiszállítás csak ugyanarra a helyre megy – szeretné tudni, hogy vajon mind
a kettőnek kell-e fizetni ilyenkor kiszállítási díjat. 
A következő az újbudai gondozásból a gondozás lehetősége. Aki kiesik ebből az
ellátási lehetőségből, mármint az újbudai gondozásból, azt mondják, hogy igénybe
lehet venni a támogató szolgálatnak a segítségét. És most azzal szembesülnek, hogy
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ugyanezen  a  területen  szintén  emeléseket  javasoltak.  Nem  tudja  –  egyik  üti  a
másikat.  Talán  a  kettőt  össze  kéne  hangolni,  és  azok,  akik  az  ápolással
kapcsolatosan tudnának támogatást nyújtani a hozzájuk közel álló személynek, talán
ott  a  szigorításokat  azért  enyhíteni  kellene.  Ennyit  szeretett  volna  röviden
hozzászólni. Semmiképpen sem támogatná ezt az előterjesztést ilyen formában. 

Hintsch  György: Picit  kiegészítve,  amit  Vécsei  Éva  képviselő  mondott,  illetve
kérdése lenne, de azért nem a kérdések körében tette fel, mert költői kérdés: mitől
kismértékű ez az emelés? A budapesti átlagnyugdíj 128.000 forint, ez statisztikai
hivatali adat. 128.000 forintos sávban ezeknél a táblázatoknál 11, 14, 9, 18, 10, 8 és
7 százalékos emelkedések vannak, vagy akár a 142.000 forintos sávban, ami inkább
az újbudai átlagnyugdíjhoz közelít, ott akár már 20-22 százalékos emelés van. Attól
nem kismértékű az emelés, hogy odaírják, hogy kismértékű. Tehát elképzeli azt az
újbudai kisnyugdíjast, aki jövő héten az Újbuda újság sikersztori rovatában vagy
fejezetében elolvassa azt, hogy kismértékben emelkedtek ezek a szolgáltatási díjak,
majd kiszámolja, rájön, hogy mi – azt nem fogják leírni az Újbuda újságban, hogy
ők mit mondtak erre a kismértékű emelkedésre. A Polgármester vagy dr. Molnár
László alpolgármester gyakran fog csuklani szerinte. Tehát 20-22 százalék vagy 15
százalék, az nem kismértékű emelés. Ráadásul tényleg, ennek a Kormánynak kevés
sikere volt – szerinte legalábbis –, az valóságos siker, hogy 0, 1, 2, 3 százalékos
infláció volt ebben az évben. Tehát 1-2 százalékos infláció mellett  egy 10-15-20
százalékos áremelés vagy szolgáltatási díjemelés, az szerinte brutális áremelésnek
minősül, nem kismértékű áremelésnek. A valóságban meg az van mögötte, hogy
2013-2014-ben,  amikor  nem  volt  díjnövekedés,  akkor  választási  kampány  volt,
vagy arra készültek, most meg nincs választási kampány, most meg lehet emelni 20
százalékkal  az  árakat.  Úgyhogy  szerinte  ez  finoman  szólva  sem  korrekt.  Azt
javasolja, hogy ezt vonják vissza, és az inflációhoz igazítsák. Ha Magyarországon
nincs infláció, márpedig nincs, vagy 1-2 százalék, vagy akár defláció van, akkor ne
legyen ilyen drasztikus áremelés vagy szolgáltatási díjemelés. 

Dr. Molnár László: A 31.000 forint az úgy jött ki, csodálkozik, hogy ez problémát
okoz,  hiszen  ezzel  egy  újabb kört  emelnek  be  abba  a  kategóriába,  akik  ingyen
jutnak az étkezéshez, szerinte ez mindenképpen üdvözlendő, és örül annak, hogy
sikerült  elérni  odáig,  hogy  újabb  embereknek  tudnak  ingyenes  étkeztetést
biztosítani. Ez egyébként a rokkantsági eljáráshoz kapcsolódik, és éppen azért lett
ez a 31.000 forint megállapítva, mert bizonyos rokkantsági járulékoknál ez a felső
összeg, és azt gondolja, hogy nagyon helyes, ha őket is sikerül beemelni ebbe a
körbe.
A  kiszállítási  díjjal  kapcsolatban:  ha  mindketten  kérnek  kiszállítást,  akkor
értelemszerűen  mind  a  kettőjüknek  ki  kell  fizetni  a  kiszállítási  díjat.  Ugyanígy
értelemszerűen ki kell fizetni, hiszen ennyi erővel mondhatnák azt is, hogy az egy
házban lakók rendeljenek meg egyszerre egy ételt, és akkor oda csak egy egyszeri
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kiszállítási díjat kell kifizetni, hiába laknak abban a házban akár több százan is. Azt
gondolja,  hogy  ez  teljesen  egyértelmű,  hogy  mindenkinek  a  nyugdíjának  a
mértékéhez igazítják a kiszállítási díjat, és ezt mindenkinek ki kell fizetni.
Érti Hintsch György képviselőnek is az okfejtését, ugyanakkor szerinte azt, hogy itt
en  bloc  20  százalékos  hozzájárulás-emelés  lenne,  az  egyértelműen  nem  igaz.
Kétségtelen tény, hogy lehetnek olyan rászorulók, akiknél ennyi lesz, de átlagban
biztos, hogy nincs 20 százalékos térítésidíj-emelés. Azt is figyelembe kéne venni,
hogy nem véletlen, hogy ha most megnézik, akkor egyébként 20 sávba húzzák most
már szét, tehát gyakorlatilag 5.000 forintonként változik a térítési díj. Azt gondolja,
hogy  ennyire  közel  ahhoz,  hogy  mindenkinek  a  jövedelméhez,  nyugdíjához
igazítsák a térítési díjat, kevés ennyire széles skálán mozgó térítési díjat megállapító
önkormányzat van. Úgyhogy ezt a kritikát érti, de nem tudja elfogadni. 

Dr.  Hoffmann  Tamás: További  hozzászóló  nem  lévén  szavazásra  teszi  fel  a
személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 16/2014. (V. 28.) XI.ÖK rendelet
módosításáról  szóló  rendelettervezetet  az  előterjesztés  szerint.  Minősített
szótöbbségű szavazás következik.
 
A  Képviselő-testület  25  leadott  szavazatból  16  igen  szavazattal,  9
ellenszavazattal,  tartózkodás  nélkül  – minősített  szótöbbséggel  –  megalkotta
Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda  Önkormányzata  Képviselő-testülete
36/2015.  (V.  28.) önkormányzati  rendeletét  a  személyes  gondoskodást  nyújtó
ellátásokról szóló 16/2014. (V. 28.) XI.ÖK rendelet módosításáról.

…………………………

A NAPIREND 8./ PONTJA: Az  Önkormányzat  2014.  évi  szociális  és
gyermekvédelmi beszámolója
Előterjesztő: dr. Molnár László
                       alpolgármester

Dr. Hoffmann Tamás: Hozzászóló nem lévén szavazásra teszi fel az előterjesztés
szerinti határozati javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület
Újbuda  Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy  Újbuda
Önkormányzata  2014.  évi  szociális  és  gyermekvédelmi  beszámolóját  a  benne
foglalt  értékelésekkel  és  megállapításokkal  a  határozat  melléklete  szerinti
tartalommal elfogadja. Felkéri a Polgármestert, hogy az elfogadott dokumentumot
Budapest Főváros Kormányhivatala Gyámügyi és Igazságügyi Főosztálya részére
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küldje meg. Határidő: 2015. május 31., felelős: dr. Hoffmann Tamás polgármester”.
Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 
A Képviselő-testület 25 leadott szavazatból 16 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal
és 8 tartózkodással elfogadta a javaslatot.

108/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

16  igen  szavazattal,  1  ellenszavazattal  és  8
tartózkodással  úgy  határozott,  hogy  Újbuda
Önkormányzata  2014.  évi  szociális  és
gyermekvédelmi beszámolóját a benne foglalt
értékelésekkel  és  megállapításokkal  a
határozat  melléklete  szerinti  tartalommal
elfogadja.
Felkéri  a  Polgármestert,  hogy  az  elfogadott
dokumentumot  Budapest  Főváros
Kormányhivatala  Gyámügyi  és  Igazságügyi
Főosztálya részére küldje meg.

Határidő: 2015. május 31.
Felelős:   dr. Hoffmann Tamás polgármester

…………………………

A NAPIREND 9./ PONTJA: Köznevelési feladatokkal kapcsolatos döntések
Előterjesztő: dr. Molnár László
                       alpolgármester

Gajárszki  Áron: A  vitában  elmondja,  hogy  igazából  ügyrendben  kellett  volna
hozzászólnia, csak ha jól látja, itt öt határozati javaslatuk van, és kérné, hogy külön
szavazzanak majd róluk.

Dr. Hoffmann Tamás: Mind az ötről?
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Gajárszki Áron: Igen. Egyszerű, vagy nem? Illetve az ötödikről kellene külön, ha
jól emlékszik, de most így fejből nem tudja.

Dr. Hoffmann Tamás: Első három külön? Utolsó kettő egyben? 

Gajárszki Áron: Mindjárt megnézi a jegyzetét.

(Mikrofon nélküli beszélgetés.)

Igen.

Dr. Hoffmann Tamás: Jó, akkor úgy lesz.
További  hozzászóló  nem lévén szavazásra  teszi  fel  az  előterjesztés  szerinti  első
határozati javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda
Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy  a  74/2015.  (IV.  23.)
XI.ÖK határozatát a következők szerint módosítja: „Budapest Főváros XI. Kerület
Újbuda Önkormányzata Köznevelési koncepcióját és intézkedési tervét elfogadja a
– módosított – határozat 1. melléklete szerint azzal, hogy
- az összeolvadás után létrejött óvodák körzetét a továbbiakban is telephelyenként
állapítja meg,
- a székhely és telephely óvodák korábbi nevüket továbbra is használhatják,
-  az  összeolvadás  után  létrejött  óvodák  új  nevelési  programjában  a  telephelyek
korábbi  programjai  megmaradhatnak,  és  az  államháztartásról  szóló  2011.  évi
CXCV.  törvény 11. § (3) bekezdése alapján:
1. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével 
megszünteti
- az Újbudai Nyitnikék Óvodát (1114 Budapest, Kanizsai u. 17-25),
- az Újbudai Fürkész Óvodát (1117 Budapest, Bogdánfy u. 1/b.), és
- az Újbudai Csicsergő Óvodát (1117 Budapest, Siroki u. 6.), és 2015. augusztus 1.
napjával létrehozza jogutódként a Lágymányosi Óvodát, 1117 Budapest, Bogdánfy
u. 1/b. székhellyel;
2. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- a Keveháza Utcai Óvodát (1119 Budapest, Keveháza u. 4.),
- az Újbudai Palánták Óvodát (1119 Budapest, Mérnök u. 42.), valamint
-  az  Újbudai  Napraforgó  Óvodát  (1119  Budapest,  Tétényi  út  46-48.),  és  2015.
augusztus  1.  napjával  létrehozza  jogutódként  az  Észak-Kelenföldi  Óvodát,  1119
Budapest, Tétényi út 46-48. székhellyel;
3. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- az Alsóhegy Utcai Óvodát (1118 Budapest, Alsóhegy u. 13-15.),
- a Szentimrevárosi Gesztenyéskert Óvodát (1113 Budapest, Badacsonyi u. 20-22.),
valamint
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-  az  Újbudai  Karolina  Óvoda  (1113  Budapest,  Karolina  u.  64-72.),  és  2015.
augusztus  1.  napjával  létrehozza  jogutódként  a  Szentimrevárosi  Óvodát  1113
Budapest, Badacsonyi u. 20-22. székhellyel;
4. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- az Újbudai Lurkó Óvodát (1119 Budapest, Bornemissza u. 21.),
- az Újbudai Cseperedő Óvodát (1119 Budapest, Albert u. 28.), valamint
-  az  Újbudai  Mozgolóda  Óvodát  (1119  Budapest,  Lecke  u.  15-19.),  és  2015.
augusztus  1.  napjával  létrehozza  jogutódként  a  Dél-Kelenföldi  Óvodát  1119
Budapest, Lecke u. 15-19. székhellyel;
5. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- a Bükköny Óvodát (1116 Budapest, Bükköny u. 9.),
- az Újbudai Ezüstfenyő Óvodát (1116 Budapest, Ezüstfenyő tér 1.), valamint
- az Újbudai Pajkos Óvodát (1116 Budapest, Pajkos u. 35.), és 2015. augusztus 1.
napjával létrehozza jogutódként az Albertfalvai Óvodát 1116 Budapest, Ezüstfenyő
tér 1. székhellyel;
6. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- a Kelenvölgyi Óvodát (1116 Budapest, Kecskeméti József u. 11-15.),
- az Újbudai Napsugár Óvodát (1112 Budapest, Menyecske u. 2.), valamint
-  a  Neszmélyi  Úti  Óvodát  (1112  Budapest,  Neszmélyi  út  22-24.),  és  2015.
augusztus  1.  napjával  létrehozza  jogutódként  a  Kelenvölgy-Őrmezei  Óvodát  –
Kindergarten  in  Kelenvölgy-Őrmezőt  1112  Budapest,  Neszmélyi  út  22-24.
székhellyel;
7. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- az Újbudai Hétszínvirág Óvodát (1118 Budapest, Dayka Gábor u. 4.),
- a Törcsvár Utcai Óvodát (1112 Budapest, Törcsvár u. 19-21.), valamint
-  az  Újbudai  Tesz-Vesz  Óvodát  (1118  Budapest,  Zólyomi  út  20-22.),  és  2015.
augusztus  1.  napjával  létrehozza  jogutódként  a  Sasadi  Óvodát  1118  Budapest,
Dayka Gábor u. 4. székhellyel;
8. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
-  a  Gazdagréti  Szivárvány  Óvodát  Kindergarten  in  Gazdagrét  (1118  Budapest,
Gazdagréti tér 2/a.), valamint
-  a  Gazdagréti  Pitypang Óvodát  (1118 Budapest,  Csíkihegyek u.  11.),  és  2015.
augusztus 1. napjával létrehozza jogutódként a Gazdagréti Óvodát Kindergarten in
Gazdagrét 1118 Budapest, Csíkihegyek u. 11. székhellyel.
Felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére, valamint arra, hogy
vizsgálja meg
- az autista óvodások óvodai elhelyezés bővítésének lehetőségét, valamint
- két új óvodapszichológus munkába állításának lehetőségét.
A Képviselő-testület 2018-ig évente, ezt követően legalább kétévenként értékeli, és
szükség szerint módosítja az intézkedési tervet.” Határidő: 2015. május 21., felelős:
dr. Hoffmann Tamás polgármester”. Minősített szótöbbségű szavazás következik. 
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A Képviselő-testület 23 leadott szavazatból 16 igen szavazattal, 5 ellenszavazattal
és 2 tartózkodással elfogadta a javaslatot.

109/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda  Önkormányzata
Képviselő-testülete

16 igen szavazattal, 5 ellenszavazattal és 2 tartózkodással
–  minősített  szótöbbséggel  –  úgy  határozott,  hogy  a
74/2015.  (IV.  23.)  XI.ÖK  határozatát  a  következők
szerint módosítja:
„Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda  Önkormányzata
Köznevelési koncepcióját és intézkedési tervét elfogadja a
– módosított – határozat 1. melléklete szerint azzal, hogy
-  az  összeolvadás után  létrejött  óvodák  körzetét  a
továbbiakban is telephelyenként állapítja meg,
-  a  székhely  és  telephely  óvodák  korábbi  nevüket
továbbra is használhatják,
-  az  összeolvadás után  létrejött  óvodák  új  nevelési
programjában  a  telephelyek  korábbi  programjai
megmaradhatnak, és
az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV.  törvény 11.
§ (3) bekezdése alapján:
1. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével 
megszünteti
- az Újbudai Nyitnikék Óvodát (1114 Budapest, Kanizsai

u. 17-25),
- az Újbudai Fürkész Óvodát (1117 Budapest, Bogdánfy

u. 1/b.), és
- az Újbudai Csicsergő Óvodát (1117 Budapest, Siroki u.

6.),
és 2015. augusztus 1. napjával létrehozza jogutódként a
Lágymányosi Óvodát, 1117 Budapest, Bogdánfy u. 1/b.
székhellyel;

2. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- a Keveháza Utcai Óvodát (1119 Budapest, Keveháza u.

4.),
- az Újbudai Palánták Óvodát (1119 Budapest, Mérnök u.

42.), valamint
- az Újbudai Napraforgó Óvodát (1119 Budapest, Tétényi
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út 46-48.),
és  2015.  augusztus 1.  napjával létrehozza  jogutódként
az Észak-Kelenföldi Óvodát, 1119 Budapest, Tétényi út
46-48. székhellyel;

3. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- az Alsóhegy Utcai Óvodát (1118 Budapest, Alsóhegy u.
13-15.),
-  a  Szentimrevárosi  Gesztenyéskert  Óvodát  (1113

Budapest, Badacsonyi u. 20-22.), valamint
- az Újbudai Karolina Óvoda (1113 Budapest, Karolina u.

64-72.),
és 2015. augusztus 1. napjával létrehozza jogutódként a
Szentimrevárosi Óvodát 1113 Budapest, Badacsonyi u.
20-22. székhellyel;

4. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- az Újbudai Lurkó Óvodát (1119 Budapest, Bornemissza
u. 21.),
- az Újbudai Cseperedő Óvodát (1119 Budapest, Albert u.

28.), valamint
- az Újbudai Mozgolóda Óvodát (1119 Budapest, Lecke

u. 15-19.),
és 2015. augusztus 1. napjával létrehozza jogutódként a
Dél-Kelenföldi Óvodát 1119 Budapest, Lecke u. 15-19.
székhellyel;

5. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- a Bükköny Óvodát (1116 Budapest, Bükköny u. 9.),
-  az  Újbudai  Ezüstfenyő  Óvodát  (1116  Budapest,

Ezüstfenyő tér 1.), valamint
-  az Újbudai  Pajkos  Óvodát  (1116 Budapest,  Pajkos  u.

35.),
és  2015.  augusztus 1.  napjával létrehozza  jogutódként
az Albertfalvai Óvodát 1116 Budapest, Ezüstfenyő tér
1. székhellyel;

6. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
-  a  Kelenvölgyi  Óvodát  (1116  Budapest,  Kecskeméti

József u. 11-15.),
-  az  Újbudai  Napsugár  Óvodát  (1112  Budapest,

Menyecske u. 2.), valamint
- a Neszmélyi Úti Óvodát (1112 Budapest, Neszmélyi út

22-24.),
és 2015. augusztus 1. napjával létrehozza jogutódként a
Kelenvölgy-Őrmezei  Óvodát  –  Kindergarten  in
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Kelenvölgy-Őrmezőt 1112 Budapest, Neszmélyi út 22-
24. székhellyel;

7. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
- az Újbudai Hétszínvirág Óvodát (1118 Budapest, Dayka

Gábor u. 4.),
- a Törcsvár Utcai Óvodát (1112 Budapest, Törcsvár u.

19-21.), valamint
- az Újbudai Tesz-Vesz Óvodát (1118 Budapest, Zólyomi

út 20-22.),
és 2015. augusztus 1. napjával létrehozza jogutódként a
Sasadi  Óvodát  1118  Budapest,  Dayka  Gábor  u.  4.
székhellyel;

8. összeolvadás miatt 2015. július 31-ével megszünteti
-  a  Gazdagréti  Szivárvány  Óvodát  Kindergarten  in

Gazdagrét  (1118  Budapest,  Gazdagréti  tér  2/a.),
valamint

-  a  Gazdagréti  Pitypang  Óvodát  (1118  Budapest,
Csíkihegyek u. 11.),
és 2015. augusztus 1. napjával létrehozza jogutódként a
Gazdagréti  Óvodát  Kindergarten  in  Gazdagrét  1118
Budapest, Csíkihegyek u. 11. székhellyel.

Felkéri  a  Polgármestert  a  szükséges  intézkedések
megtételére, valamint arra, hogy vizsgálja meg
-  az  autista  óvodások  óvodai  elhelyezés  bővítésének

lehetőségét, valamint
-  két  új  óvodapszichológus  munkába  állításának

lehetőségét.
A  Képviselő-testület  2018-ig  évente,  ezt  követően
legalább  kétévenként  értékeli,  és  szükség  szerint
módosítja az intézkedési tervet.”

Határidő: 2015. május 21.
Felelős:     dr. Hoffmann Tamás polgármester

Dr.    Hoffmann  Tamás  : Szavazásra  teszi  fel  az  előterjesztés  szerinti  második
határozati javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy
- az Alsóhegy Utcai Óvoda (1118 Budapest, Alsóhegy u. 13-15.),
- a Bükköny Óvoda (1116 Budapest, Bükköny u. 9.),
- az Újbudai Cseperedő Óvoda (1119 Budapest, Albert u. 28-30.),
- az Újbudai Csicsergő Óvoda (1117 Budapest, Siroki u. 6.),
- az Újbudai Ezüstfenyő Óvoda (1116 Budapest, Ezüstfenyő tér 1.),
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- az Újbudai Fürkész Óvoda (1117 Budapest, Bogdánfy u. 1/b.),
-  a  Gazdagréti  Szivárvány Óvoda  -  Kindergarten  in  Gazdagrét  (1118 Budapest,
Gazdagréti tér 2/a.),
- a Szentimrevárosi Gesztenyéskert Óvoda (1113 Budapest, Badacsonyi u. 20-22.),
- az Újbudai Hétszínvirág Óvoda (1118 Budapest, Dayka Gábor u. 4/b),
- az Újbudai Karolina Óvoda (1113 Budapest, Karolina út 64-72.),
- a Kelenvölgyi Óvoda - Kindergarten in Kelenvölgy (1116 Budapest, Kecskeméti
J. u. 11-15.),
- a Keveháza Utcai Óvoda (1119 Budapest, Keveáza u. 4.),
- az Újbudai Lurkó Óvoda (1119 Budapest, Bornemissza u. 21.),
- az Újbudai Mozgolóda Óvoda (1119 Budapest, Lecke u. 15-19.),
- az Újbudai Napraforgó Óvoda (1119 Budapest, Tétényi út 46-48.),
- az Újbudai Napsugár Óvoda (1112 Budapest, Menyecske u. 2.),
- a Neszmélyi Úti Óvoda (1112 Budapest, Neszmélyi u. 22-24.),
- az Újbudai Nyitnikék Óvoda (1114 Budapest, Kanizsai u. 17-25.),
- az Újbudai Pajkos Óvoda (1116 Budapest, Pajkos u. 35.),
- az Újbudai Palánták Óvoda (1119 Budapest, Mérnök u. 42.),
- a Gazdagréti Pitypang Óvoda (1118 Budapest, Csíkihegyek u. 11.),
- az Újbudai Tesz-Vesz Óvoda (1118 Budapest, Zólyomi u. 20-22.) és
- a Törcsvár Utcai Óvoda (1112 Budapest, Törcsvár u. 19-21.)
megszüntető okiratát 2015. július 31-ei hatállyal jóváhagyja a határozat melléklete
szerint.  Határidő:  2015.  július  31.,  felelős:  dr.  Hoffmann  Tamás  polgármester”.
Minősített szótöbbségű szavazás következik. 
A Képviselő-testület 23 leadott szavazatból 16 igen szavazattal, 7 ellenszavazattal,
tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.

110/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda  Önkormányzata
Képviselő-testülete

16 igen szavazattal, 7 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül
– minősített szótöbbséggel – úgy határozott, hogy
- az Alsóhegy Utcai Óvoda (1118 Budapest, Alsóhegy u.

13-15.),
- a Bükköny Óvoda (1116 Budapest, Bükköny u. 9.),
- az Újbudai Cseperedő Óvoda (1119 Budapest, Albert u.

28-30.),
- az Újbudai Csicsergő Óvoda (1117 Budapest, Siroki u.

6.),
-  az  Újbudai  Ezüstfenyő  Óvoda  (1116  Budapest,

Ezüstfenyő tér 1.),
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- az Újbudai Fürkész Óvoda (1117 Budapest, Bogdánfy u.
1/b.),

-  a  Gazdagréti  Szivárvány  Óvoda  -  Kindergarten  in
Gazdagrét (1118 Budapest, Gazdagréti tér 2/a.),

-  a  Szentimrevárosi  Gesztenyéskert  Óvoda  (1113
Budapest, Badacsonyi u. 20-22.),

- az Újbudai Hétszínvirág Óvoda (1118 Budapest, Dayka
Gábor u. 4/b),

- az Újbudai Karolina Óvoda (1113 Budapest, Karolina út
64-72.),

-  a  Kelenvölgyi  Óvoda  -  Kindergarten  in  Kelenvölgy
(1116 Budapest, Kecskeméti J. u. 11-15.),

- a Keveháza Utcai Óvoda (1119 Budapest, Keveáza u.
4.),

- az Újbudai Lurkó Óvoda (1119 Budapest, Bornemissza
u. 21.),

- az Újbudai Mozgolóda Óvoda (1119 Budapest, Lecke u.
15-19.),

- az Újbudai Napraforgó Óvoda (1119 Budapest, Tétényi
út 46-48.),

-  az  Újbudai  Napsugár  Óvoda  (1112  Budapest,
Menyecske u. 2.),

- a Neszmélyi Úti Óvoda (1112 Budapest, Neszmélyi u.
22-24.),

- az Újbudai Nyitnikék Óvoda (1114 Budapest, Kanizsai
u. 17-25.),

-  az  Újbudai  Pajkos  Óvoda  (1116  Budapest,  Pajkos  u.
35.),

- az Újbudai Palánták Óvoda (1119 Budapest, Mérnök u.
42.),

-  a  Gazdagréti  Pitypang  Óvoda  (1118  Budapest,
Csíkihegyek u. 11.),

- az Újbudai Tesz-Vesz Óvoda (1118 Budapest, Zólyomi
u. 20-22.) és

-  a  Törcsvár  Utcai  Óvoda (1112 Budapest,  Törcsvár  u.
19-21.)

megszüntető  okiratát  2015.  július  31-ei  hatállyal
jóváhagyja a határozat melléklete szerint.

Határidő: 2015. július 31.
Felelős:     dr. Hoffmann Tamás polgármester
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Dr.    Hoffmann  Tamás  : Szavazásra  teszi  fel  az  előterjesztés  szerinti  harmadik
határozati javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a  
- Lágymányosi Óvoda (1117 Budapest, Bogdánfy u. 1/b.), 
- az Észak-Kelenföldi Óvoda (1119 Budapest, Tétényi út 46-48.), 
- a Szentimrevárosi Óvoda (1113 Budapest, Badacsonyi u. 20-22.), 
- a Dél-Kelenföldi Óvoda (1119 Budapest, Lecke u. 15-19.), 
- az Albertfalvai Óvoda (1116 Budapest, Ezüstfenyő tér 1.), 
-  a  Kelenvölgy-Őrmezei  Óvoda  -  Kindergarten  in  Kelenvölgy-Őrmező  (1112
Budapest, Neszmélyi út 22-24.), 
- a Sasadi Óvoda (1118 Budapest, Dayka Gábor u. 4/b.) és 
- a Gazdagréti Óvoda - Kindergarten in Gazdagrét (1118 Budapest, Csíkihegyek u.
11.)  alapító  okiratát  2015.  augusztus  1-jei  hatállyal  jóváhagyja  a  határozat
melléklete  szerint.  Határidő:  2015.  augusztus  1.,  Felelős:  dr.  Hoffmann  Tamás
polgármester”. Minősített szótöbbségű szavazás következik. 
A Képviselő-testület 23 leadott szavazatból 16 igen szavazattal, 7 ellenszavazattal,
tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.

111/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

16  igen  szavazattal,  7  ellenszavazattal,
tartózkodás nélkül – minősített szótöbbséggel
– úgy határozott, hogy a  
-  Lágymányosi  Óvoda  (1117  Budapest,
Bogdánfy u. 1/b.), 
- az Észak-Kelenföldi Óvoda (1119 Budapest,
Tétényi út 46-48.), 
-  a  Szentimrevárosi  Óvoda (1113 Budapest,
Badacsonyi u. 20-22.), 
-  a  Dél-Kelenföldi  Óvoda  (1119  Budapest,
Lecke u. 15-19.), 
-  az  Albertfalvai  Óvoda  (1116  Budapest,
Ezüstfenyő tér 1.), 
-  a  Kelenvölgy-Őrmezei  Óvoda  -
Kindergarten  in  Kelenvölgy-Őrmező  (1112
Budapest, Neszmélyi út 22-24.), 
-  a  Sasadi  Óvoda  (1118  Budapest,  Dayka
Gábor u. 4/b.) és 
-  a  Gazdagréti  Óvoda  -  Kindergarten  in
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Gazdagrét  (1118  Budapest,  Csíkihegyek  u.
11.)
alapító  okiratát  2015.  augusztus  1-jei
hatállyal  jóváhagyja  a  határozat  melléklete
szerint.

Határidő: 2015. augusztus 1.
Felelős:    dr. Hoffmann Tamás polgármester

Dr.    Hoffmann Tamás  : Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti negyedik és
ötödik határozati javaslatot egyben, a következők szerint: „Budapest Főváros XI.
Kerület Újbuda Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
a) a  feladatellátás folyamatos fenntartása érdekében felhatalmazza az intézmények
vezetőit,  hogy  az  érintett  technikai  dolgozókkal  megbízási  jogviszony  keretében
legkésőbb  2015.  december  31-éig  szóló  határozott  idejű  szerződést  kössenek.
Felkéri  a  Polgármestert  a  feladat  végrehajtásával  kapcsolatos  intézkedések
megtételére.  Határidő:  2015.  december  31.,  Felelős:  dr.  Hoffmann  Tamás
polgármester;
b) felhatalmazza az Újbuda GAMESZ igazgatóját, hogy
- a Kamaraerdei Nyári Napközis táborban és az Újbudai Montágh Imre Általános
Iskola,  Óvoda,  Fejlesztő  Nevelés-oktatást  Végző  Iskola  és  Készségfejlesztő
Szakiskola nyári napközis táborában dolgozókkal, a táborvezetők javaslata alapján a
megbízási szerződést megkösse;
- a Kamaraerdei Nyári Napközis táborban és az Újbudai Montágh Imre Általános
Iskola,  Óvoda,  Fejlesztő  Nevelés-oktatást  Végző  Iskola  és  Készségfejlesztő
Szakiskola nyári napközis táborában dolgozókkal megkötött megbízási szerződések
számfejtése alapján 2015. évtől kezdődően minden évben az adott évi költségvetés
„Nyári napközis tábor pedagógus bér és járulékai” céltartalék sorról az elszámolás
szerinti  összeget megigényelje. Felkéri  a Polgármestert a szükséges intézkedések
megtételére.  Határidő:  2015.  szeptember  30.,  Felelős:  dr.  Hoffmann  Tamás
polgármester”. Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 
A  Képviselő-testület  23  leadott  szavazatból  22  igen  szavazattal,  ellenszavazat
nélkül, 1 tartózkodással elfogadta a javaslatot.

112/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

22  igen  szavazattal,  ellenszavazat  nélkül,  1
tartózkodással úgy határozott, hogy 
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a) a   feladatellátás  folyamatos  fenntartása
érdekében  felhatalmazza  az  intézmények
vezetőit,  hogy  az  érintett  technikai
dolgozókkal  megbízási  jogviszony  keretében
legkésőbb  2015.  december  31-éig  szóló
határozott  idejű  szerződést  kössenek.
Felkéri  a  Polgármestert  a  feladat
végrehajtásával  kapcsolatos  intézkedések
megtételére.

        Határidő: 2015. december 31. 
        Felelős:     dr. Hoffmann Tamás polgármester

b) felhatalmazza  az  Újbuda  GAMESZ
igazgatóját, hogy
- a Kamaraerdei Nyári Napközis táborban és

az Újbudai Montágh Imre Általános Iskola,
Óvoda,  Fejlesztő  Nevelés-oktatást  Végző
Iskola  és  Készségfejlesztő  Szakiskola  nyári
napközis  táborában  dolgozókkal,  a
táborvezetők  javaslata  alapján  a  megbízási
szerződést megkösse;

-  a Kamaraerdei Nyári Napközis táborban és
az Újbudai Montágh Imre Általános Iskola,
Óvoda,  Fejlesztő  Nevelés-oktatást  Végző
Iskola  és  Készségfejlesztő  Szakiskola  nyári
napközis  táborában  dolgozókkal  megkötött
megbízási  szerződések  számfejtése  alapján
2015.  évtől  kezdődően  minden  évben  az
adott évi költségvetés „Nyári napközis tábor
pedagógus bér és járulékai” céltartalék sorról
az  elszámolás  szerinti  összeget
megigényelje.

Felkéri  a  Polgármestert  a  szükséges
intézkedések megtételére.

        Határidő: 2015. szeptember 30.
        Felelős:     dr. Hoffmann Tamás polgármester

…………………………
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A  NAPIREND  10./
PONTJA:

Ingatlanrész használatba adása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás
                       polgármester

Dr. Hoffmann Tamás: Ez az UPI utódja általi, az Oktatási Hivatal használatába
vagy nem használatába kerülő ingatlanrészről szóló napirendi pont.

Görög András: A kérdések körében elmondja, hogy a  Kulturális és Köznevelési
Bizottság ülésén is kérdezte, hogy tudható-e az, hogy eddig akik ott dolgoztak az
UPI-ban, azok a munkatársak továbbra is itt  fognak-e dolgozni,  illetve velük mi
lesz.  Illetve  a  kerületi  intézményeket  ez  az  intézmény,  amit  most  átadnak
ingyenesen, ez milyen módon fogja szolgálni. 

Dr. Hoffmann Tamás: Törvény erejénél fogva adják át. Győrffyné Molnár Ilona
igazgató pedig az ott dolgozók vonatkozásában válaszol.

Győrffyné Molnár Ilona: A dolgozók egy részének felajánlották az UPI-ban való
továbbdolgozását,  illetve az UPI utódjában, a szakmai szolgáltató intézményben.
Az, hogy hogyan döntenek, ez folyamatban van, akkor tudják megmondani, amikor
lezáródott ez a folyamat. 
A másik pedig, hogy információik szerint a fővárosi pedagógiai szakmai szolgáltató
intézmény két részből fog állni, egy a Horváth Mihály téren és egy pedig az újbudai
Erőmű utcában. Az Erőmű utcában is szakmai szolgáltató feladatokat fog ellátni az
új intézmény. 

Görög András: A vitában elmondja, hogy általános iskolai kötelező olvasmánya
volt a Pál utcai fiúk – einstand van. Tudja, hogy törvényi erővel, de gyakorlatilag az
állam elveszi tőlük, amit eddig ők építettek fel, ők tették azokat a beruházásokat, ők
adták az eszközöket – ezt most az állam elveszi, és igazából nem tudják, hogy mi
lesz helyette. 

Dr.  Hoffmann  Tamás: Hát,  a  szokásos  csúsztatás  az  természetesen  most  is
megvan, hiszen az Önkormányzat tulajdonában marad, az állam használatában lesz.
Az állam eddig is fönntartotta és hozzájárult ezen intézményeknek a működéséhez.
Csak ennyi a különbség. 
További  hozzászóló  nem  lévén  szavazásra  teszi  fel  az  előterjesztés  szerinti
határozati javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a nemzeti köznevelésről
szóló 2011.  évi  CXC. törvény 99/C.  §-a  alapján 2015.  április  1-jétől  a  4158/31
helyrajzi szám, természetben az 1117 Budapest, Erőmű u. 4. szám alatti ingatlan 2.
emeletén  lévő,  a  használati  szerződés  mellékletében  szereplő  ingó  és  ingatlan
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vagyont ingyenes használatba adja az Oktatási Hivatal (1055 Budapest, Szalay u.
10-14.)  számára  pedagógiai  szakmai  szolgáltatás  feladatellátás  céljából  a
működtetés  feladatok  ellátásával  együtt.  Jóváhagyja  a  használati  szerződést  a
határozat  melléklete  szerint.  Felhatalmazza  a  GAMESZ  igazgatóját,  hogy  a
működtetésből eredő költségeket az Oktatási Hivatal részére leszámlázza. Felkéri a
Polgármestert  a  használati  szerződés  aláírására  és  a  szükséges  intézkedések
megtételére. Határidő: 2015. május 31., felelős: dr. Hoffmann Tamás polgármester”.
Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 
A Képviselő-testület 23 leadott szavazatból 16 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal
és 5 tartózkodással elfogadta a javaslatot.

113/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

16 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 5
tartózkodással  úgy  határozott,  hogy  a
nemzeti  köznevelésről  szóló  2011.  évi
CXC.  törvény  99/C.  §-a  alapján  2015.
április  1-jétől  a  4158/31  helyrajzi  szám,
természetben az 1117 Budapest,  Erőmű u.
4.  szám alatti  ingatlan 2.  emeletén lévő,  a
használati szerződés mellékletében szereplő
ingó  és  ingatlan  vagyont  ingyenes
használatba adja az Oktatási Hivatal (1055
Budapest,  Szalay  u.  10-14.)  számára
pedagógiai  szakmai  szolgáltatás
feladatellátás  céljából  a  működtetés
feladatok ellátásával együtt.
Jóváhagyja  a  használati  szerződést  a
határozat melléklete szerint.
Felhatalmazza  a  GAMESZ  igazgatóját,
hogy a működtetésből eredő költségeket az
Oktatási Hivatal részére leszámlázza.
Felkéri  a  Polgármestert  a  használati
szerződés  aláírására  és  a  szükséges
intézkedések megtételére.

Határidő: 2015. május 31.
Felelős:  dr. Hoffmann Tamás polgármester
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…………………………

A  NAPIREND  11./
PONTJA:

Beszámoló a VICUS XI. Közalapítvány 2014.
évi közhasznú tevékenységéről
Előterjesztő: dr. Molnár László
                       alpolgármester

Dr. Hoffmann Tamás: Megragadja az alkalmat, hogy megköszönje a Kuratórium
minden tagjának egész éves működését, hiszen nagyon komoly és nehéz feladatot
végeznek  el.  Úgyhogy  a  továbbiakhoz  is  sok  erőt  és  egészséget  kíván  és
eredményes munkát is természetesen. 
Hozzászóló  nem  lévén  szavazásra  teszi  fel  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot  a  következők  szerint:  „Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy  a  VICUS  XI.
Közalapítvány 2014. évi közhasznú tevékenységéről szóló tájékoztatást a határozat
mellékletei szerinti tartalommal 26 939 E Ft főösszeggel és 2 999 E Ft tárgyévi
eredménnyel elfogadja.  Határidő: 2015.  május 31.,  felelős:  dr.  Hoffmann Tamás
polgármester”. Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 
A  Képviselő-testület  21  leadott  szavazatból  20  igen  szavazattal,  ellenszavazat
nélkül, 1 tartózkodással elfogadta a javaslatot.

114/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

20 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1
tartózkodással  úgy  határozott,  hogy  a
VICUS  XI.  Közalapítvány  2014.  évi
közhasznú  tevékenységéről  szóló
tájékoztatást a határozat mellékletei szerinti
tartalommal 26 939 E Ft főösszeggel és 2
999 E Ft tárgyévi eredménnyel elfogadja.

Határidő: 2015. május 31.
Felelős: dr. Hoffmann Tamás polgármester

…………………………
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A  NAPIREND  12./
PONTJA:

Újbudai  Szociális  Szolgálat  Alapító
Okiratának módosítása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás
                       polgármester

Dr. Hoffmann Tamás: Hozzászóló nem lévén szavazásra teszi fel az előterjesztés
szerinti határozati javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület
Újbuda  Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy  az  Újbudai
Szociális Szolgálat (1119 Budapest, Keveháza utca 6.) módosító valamint egységes
szerkezetű  Alapító  Okiratát  a  határozat  mellékletei  szerint  2015.  július  1-jei
hatállyal  elfogadja.  Határidő:  2015.  július  1.,  felelős:  dr.  Hoffmann  Tamás
polgármester”. Minősített szótöbbségű szavazás következik. 
A  Képviselő-testület  22  leadott  szavazatból  19  igen  szavazattal,  ellenszavazat
nélkül, 3 tartózkodással elfogadta a javaslatot.

115/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

19  igen  szavazattal,  ellenszavazat  nélkül,  3
tartózkodással  –  minősített  szótöbbséggel  –
úgy  határozott,  hogy  az  Újbudai  Szociális
Szolgálat (1119 Budapest, Keveháza utca 6.)
módosító  valamint  egységes  szerkezetű
Alapító  Okiratát  a  határozat  mellékletei
szerint 2015. július 1-jei hatállyal elfogadja.

Határidő: 2015. július 1.
Felelős:    dr. Hoffmann Tamás polgármester

…………………………

A  NAPIREND  13./
PONTJA:

Beszámoló  a  XI.  Kerület  Közbiztonságáért
Közalapítvány  2014.  évi  közhasznú
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tevékenységéről
Előterjesztő: Király Nóra alpolgármester

Dr. Hoffmann Tamás: Hozzászóló nem lévén szavazásra teszi fel az előterjesztés
szerinti határozati javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület
Újbuda Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy elfogadja Polgár
Tibornak,  a  XI.  Kerület  Közbiztonságáért  Közalapítvány  elnökének  a  határozat
melléklete  szerinti  beszámolóját  szervezete  2014.  évben  végzett  munkájáról.
Határidő: 2015. május 30., felelős:  dr. Hoffmann Tamás polgármester”. Egyszerű
szótöbbségű szavazás következik. 
A  Képviselő-testület  23  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül
elfogadta a javaslatot.

116/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

23  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás  nélkül  úgy  határozott,  hogy
elfogadja  Polgár  Tibornak,  a  XI.  Kerület
Közbiztonságáért Közalapítvány elnökének a
határozat  melléklete  szerinti  beszámolóját
szervezete 2014. évben végzett munkájáról.

Határidő: 2015. május 30.
Felelős:   dr. Hoffmann Tamás polgármester

…………………………

A  NAPIREND  14./
PONTJA:

Beszámoló  a  Polgármesteri  Hivatalban  a
rendeletek  és  normatív  utasítások
felülvizsgálatával  kapcsolatosan  elvégzett
munkáról
Előterjesztő: dr. Horti István jegyző

Dr.  Horti  István: Három  dologgal  szeretné  kiegészíteni  ezt  az  anyagot,  bár
viszonylag  részletesen  leírták  az  elején,  hogy  mekkora  munka  volt.  Hat  hónap
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munkája  volt  ez  körülbelül  10-12 embernek  minden csütörtökön  és  a  hét  többi
napján is, a rendeletekben, illetve az utasításokban, a honlapon lévő nyomtatványok
kijavításában  és  a  belső  nyomtatványok  kijavításában.  Ez  több  ezer  oldal
joganyagnak vagy belső joganyagnak számító anyagnak az átnézése és felújítása
volt. 
Ami újítás, hogy felelősöket jelöltek ki innentől kezdve minden belső utasításhoz,
és egy automatizmust építettek be. Tehát mindenkinek félévente, 3 havonta, évente
felül kell vizsgálnia automatikusan, így többet nem lesz valószínűleg szükség ilyen
átfogó típusú felülvizsgálatra. Ami még újdonság, hogy készült egy olyan hatásköri
jegyzék, amit terveik szerint rövidesen meg is fognak osztani mind a Testülettel,
mind  pedig  a  kerület  lakóival,  amiből  jól  meg  lehet  találni  akár  egy  honlapon
keresztül  is,  hogy ha valaki ügyet szeretne intézni,  hogy mely igazgatóság mely
osztályának  mely  csoportjánál  lehet  intézni  azt  az  ügyet  vagy  ügytípust.  Ezt  a
Belügyminisztérium által kiadott hatásköri jegyzékből gyűjtötték le – ez egy több
ezer  hatáskört  felsoroló  jegyzék,  amelyen  jegyzői,  polgármesteri  és  képviselői-
testületi hatásköri feladatok vannak, és ebből próbáltak egy olyan anyagot csinálni,
ami emészthető és érthető akár a lakosok számára is. Ez egy teljesen új elem, ami
idáig  nem  volt,  és  kifejezetten  arra  a  célra  készült,  hogy  könnyebbé  tegye
mindannyiuk munkáját, beleértve a lakosságét is. 
És még egy, hogy nyilván ekkora munkában technikai hibák is előfordulnak, ezt
többször mondta az előző üléseken is, és most is, hogy bizony, néha az a) meg a b)
helyett c) és d) kerül be – ezekért a technikai hibákért elnézést kérnek, de ez nyilván
a mostani, nagy felülvizsgálat eredménye volt; amikor normál testületi ülésen egy
vagy két rendelet jön, akkor ezeket lehetőség szerint el fogják kerülni. Köszöni még
egyszer. 

Dr.  Hoffmann Tamás: Ő is  megköszöni  a  Jegyzőnek és  minden kollégának  a
segítségét  és  hozzáadott  tevékenységét,  munkáját,  aki  ebben  a  valóban  nagy
munkában részt vett.
További  hozzászóló  nem  lévén  szavazásra  teszi  fel  az  előterjesztés  szerinti
határozati javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda
Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy  az  önkormányzati
rendeletek  és  a  normatív  utasítások  felülvizsgálata  kapcsán  a  Polgármesteri
Hivatalban lezajlott  munkáról szóló beszámolót elfogadja. Határidő: 2015. május
21., felelős:  dr. Horti István jegyző”. Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 
A  Képviselő-testület  23  leadott  szavazatból  21  igen  szavazattal,  ellenszavazat
nélkül, 2 tartózkodással elfogadta a javaslatot.

117/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat
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Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

21 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül,
2 tartózkodással  úgy határozott,  hogy az
önkormányzati  rendeletek  és  a  normatív
utasítások  felülvizsgálata  kapcsán  a
Polgármesteri  Hivatalban  lezajlott
munkáról szóló beszámolót elfogadja.

Határidő: 2015. május 21.
Felelős:     dr. Horti István jegyző

…………………………

A  NAPIREND  15./
PONTJA:

Alapítványok támogatása
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás
                        polgármester

Dr.  Hoffmann  Tamás: Alapítványok  támogatása  a  tekintetben,  amennyiben  a
kulturális,  civil  pályázataik  esetében  az  alapítványokról  ugye  külön  szükséges
döntést hozni. Ennek a megerősítése és eredménye következik.
Az  előterjesztői  módosítást  fogják  szavazni.  Megkérdezi,  hogy  az  öt  egyszerű
szótöbbségű határozatról tudnak-e egyben szavazni. 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.)

Nem. Az ellenzék megosztott.

(Mikrofon nélküli beszélgetés.)

Mindről?  Tehát  négyről  egyben,  az  ötödikről  külön.  Jó,  akkor  az  ellenzéki
megosztottság ennyiben oldódott.
További hozzászóló nem lévén szavazásra teszi  fel  az előterjesztés szerinti  első,
második, harmadik és negyedik határozati javaslatot egyben, a következők szerint:
„Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda  Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy
határozott, hogy 
a)  jóváhagyja  a  határozat  mellékletét  képező táblázatban szereplő  nyári  táborok
működését  segítő  2015.  évre  beérkezett  alapítványi  pályázatok  támogatását  a
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„Javasolt támogatás” oszlopban szereplő összeggel a 2015. évi költségvetés 1.7.24
Táborozás  támogatása  sorról  előfinanszírozással.  Felkéri  a  Polgármestert  a
támogatási  szerződések  aláírására.  Határidő:  2015.  június  21.,  Felelős:  dr.
Hoffmann Tamás polgármester;
b) jóváhagyja a Törökugrató Utcai Iskola Alap Alapítvány 2015. évre beérkezett
pályázatainak  támogatását  220  000  Ft  összeggel  és  a  Teleki  Blanka  Német
Tagozatos  Általános  Iskoláért  Alapítvány  2015.  évre  beérkezett  pályázatainak
támogatását  225  000 Ft  összeggel  a  2015.  évi  költségvetés  8.1.1.  Gazdálkodási
céltartalék  sorról  előfinanszírozással.  Felkéri  a  Polgármestert  a  támogatási
szerződések aláírására.  Határidő: 2015.  június 21.,  Felelős: dr.  Hoffmann Tamás
polgármester;
c)  jóváhagyja  a  határozat  mellékletét  képező  táblázatban  szereplő  alapítványok
2015.  évi  kulturális  pályázatainak támogatását  a  „Javasolt  támogatás”  oszlopban
szereplő összeggel a 2015. évi költségvetés 1.7.21 Kulturális pályázatok sorról elő/
utófinanszírozással.  Felkéri  a  Polgármestert  a  támogatási  szerződések  aláírására.
Határidő: 2015. június 21., Felelős: dr. Hoffmann Tamás polgármester;
d)  jóváhagyja  a  határozat  mellékletét  képező  táblázatban  szereplő  alapítványok
működését,  fejlesztését,  programjait  segítő  2015.  évre  beérkezett  pályázatok
támogatását  a  „Javasolt  támogatás”  oszlopban  szereplő  összeggel  a  2015.  évi
költségvetés  1.7.22  Civil  szervezetek  támogatása  sorról,  elő/  utófinanszírozással.
Felkéri a Polgármestert a támogatási szerződések aláírására. Határidő: 2015. június
21.,  felelős:  dr.  Hoffmann Tamás polgármester”.  Egyszerű szótöbbségű szavazás
következik. 
A  Képviselő-testület  23  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül
elfogadta a javaslatot.

118/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

23 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás
nélkül úgy határozott, hogy 

a) jóváhagyja  a  határozat  mellékletét  képező
táblázatban  szereplő  nyári  táborok
működését  segítő  2015.  évre  beérkezett
alapítványi  pályázatok  támogatását  a
„Javasolt  támogatás”  oszlopban  szereplő
összeggel  a  2015.  évi  költségvetés  1.7.24
Táborozás  támogatása  sorról
előfinanszírozással.
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Felkéri  a  Polgármestert  a  támogatási
szerződések aláírására.

        Határidő: 2015. június 21.
        Felelős: dr. Hoffmann Tamás polgármester

b) jóváhagyja a Törökugrató Utcai Iskola Alap
Alapítvány  2015.  évre  beérkezett
pályázatainak  támogatását  220  000  Ft
összeggel  és  a  Teleki  Blanka  Német
Tagozatos  Általános  Iskoláért  Alapítvány
2015.  évre  beérkezett  pályázatainak
támogatását  225 000 Ft  összeggel  a  2015.
évi  költségvetés  8.1.1.  Gazdálkodási
céltartalék sorról előfinanszírozással.
Felkéri  a  Polgármestert  a  támogatási
szerződések aláírására.

        Határidő: 2015. június 21.
        Felelős: dr. Hoffmann Tamás polgármester

c) jóváhagyja  a  határozat  mellékletét  képező
táblázatban szereplő alapítványok 2015. évi
kulturális  pályázatainak  támogatását  a
„Javasolt  támogatás”  oszlopban  szereplő
összeggel  a  2015.  évi  költségvetés  1.7.21
Kulturális  pályázatok  sorról  elő/
utófinanszírozással.
Felkéri  a  Polgármestert  a  támogatási
szerződések aláírására.

        Határidő: 2015. június 21.
        Felelős: dr. Hoffmann Tamás polgármester

d) jóváhagyja  a  határozat  mellékletét  képező
táblázatban  szereplő  alapítványok
működését,  fejlesztését,  programjait  segítő
2015.  évre  beérkezett  pályázatok
támogatását  a  „Javasolt  támogatás”
oszlopban  szereplő  összeggel  a  2015.  évi
költségvetés  1.7.22  Civil  szervezetek
támogatása sorról, elő/ utófinanszírozással.
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Felkéri  a  Polgármestert  a  támogatási
szerződések aláírására.
 

        Határidő: 2015. június 21.
        Felelős: dr. Hoffmann Tamás polgármester

Dr.    Hoffmann  Tamás  : Szavazásra  teszi  fel  az  előterjesztés  szerinti  ötödik
határozati javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott,  hogy 400.000,- Ft támogatást
nyújt a Kisebbségekért – Pro Minoritate Alapítvány részére a XXVI. Bálványosi
Nyári Szabadegyetem és Diáktábor szervezéséhez előfinanszírozással a 2015. évi
költségvetés 8.1.7. Támogatások céltartaléka sor terhére. Határidő: 2015. június 21.,
felelős:  dr.  Hoffmann  Tamás  polgármester”.  Egyszerű  szótöbbségű  szavazás
következik. 
A Képviselő-testület 23 leadott szavazatból 16 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal
és 5 tartózkodással elfogadta a javaslatot.

119/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

16 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 5
tartózkodással  úgy  határozott,  hogy
400.000,-  Ft  támogatást  nyújt  a
Kisebbségekért – Pro Minoritate Alapítvány
részére  a  XXVI.  Bálványosi  Nyári
Szabadegyetem és Diáktábor szervezéséhez
előfinanszírozással a 2015. évi költségvetés
8.1.7. Támogatások céltartaléka sor terhére.

Határidő: 2015. június 21.
Felelős: dr. Hoffmann Tamás polgármester

…………………………

A  NAPIREND  16./
PONTJA:

Budapest XI., Madárhegy u. (1596/3) hrsz.-ú
közterület térítésmentes visszaadása a 1596/4
és  1596/5  hrsz.-ú  ingatlanok  tulajdonosai
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részére
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás
                       polgármester

Dr.  Hoffmann  Tamás: Elmondja,  hogy  a  GB  megtárgyalta,  GB  döntés  van.
Hozzászóló  nem  lévén  szavazásra  teszi  fel  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslatot  a  következők  szerint:  „Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy  a  Budapest  XI.,
Madárhegy u. (1596/3) hrsz.-ú 78 m2 nagyságú, a 2006. május 5-én kelt VIII-482-
5/2006. ügyiratszámú határozat alapján kártalanítás nélkül lejegyzett közterületet az
épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 27. §
(8) bekezdés előírásai figyelembevételével térítés nélkül visszaadja a lejegyzéssel
érintett tulajdonosok részére a T-87401 ttsz. változási vázrajz alapján az alábbiak
szerint:
-  1596/4 hrsz.-ú ingatlanhoz 66 m2 kerül hozzácsatolásra, melynek tulajdonosa: dr.
Novákné Kecskés Andrea
-  1596/5 hrsz.-ú ingatlanhoz 12 m2 kerül hozzácsatolásra, melynek tulajdonosai:
Keresztesi Kálmán ½ és Keresztesiné Kurgyis Emőke ½ tulajdoni hányad arányban.
A T-87401 ttsz. vázrajz alapján az engedélyeztetési eljárás lefolytatása dr. Novákné
Kecskés Andrea, Keresztesi Kálmán és Keresztesiné Kurgyis Emőke  feladata és
költsége.  Felhatalmazza  a  Polgármestert  a  térítésmentes  átadásról  rendelkező
megállapodás megkötésére, melynek aláírására a tulajdonosoknak 45 napon belül
van  lehetőségük.  Határidő:  2015.  július  15.,  felelős:  dr.  Hoffmann  Tamás
polgármester  ”. Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 
A  Képviselő-testület  23  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül
elfogadta a javaslatot.

120/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete

23  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás  nélkül  úgy  határozott,  hogy  a
Budapest XI.,  Madárhegy u. (1596/3) hrsz.-
ú 78 m2 nagyságú, a 2006. május 5-én kelt
VIII-482-5/2006.  ügyiratszámú  határozat
alapján  kártalanítás  nélkül  lejegyzett
közterületet az épített környezet alakításáról
és  védelméről szóló  1997.  évi  LXXVIII.
törvény  27.  §  (8)  bekezdés  előírásai
figyelembevételével  térítés  nélkül
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visszaadja  a  lejegyzéssel  érintett
tulajdonosok  részére  a  T-87401  ttsz.
változási  vázrajz  alapján  az  alábbiak
szerint:
-   1596/4  hrsz.-ú  ingatlanhoz  66  m2 kerül
hozzácsatolásra,  melynek  tulajdonosa:  dr.
Novákné Kecskés Andrea
-   1596/5  hrsz.-ú  ingatlanhoz  12  m2 kerül
hozzácsatolásra,  melynek  tulajdonosai:
Keresztesi  Kálmán  ½  és  Keresztesiné
Kurgyis  Emőke  ½  tulajdoni  hányad
arányban.
A  T-87401  ttsz.  vázrajz  alapján  az
engedélyeztetési  eljárás  lefolytatása  dr.
Novákné  Kecskés  Andrea,  Keresztesi
Kálmán  és  Keresztesiné  Kurgyis  Emőke
 feladata és költsége.
Felhatalmazza  a  Polgármestert  a
térítésmentes  átadásról  rendelkező
megállapodás  megkötésére,  melynek
aláírására a tulajdonosoknak 45 napon belül
van lehetőségük.

Határidő: 2015. július 15.
Felelős:  dr. Hoffmann Tamás polgármester
 

…………………………

A  NAPIREND  17./
PONTJA:

Javaslat  pályázat  benyújtására  kötelező
önkormányzati  feladatot  ellátó  intézmények
fejlesztésére, felújítására kiírt pályázatra
Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás
                       polgármester

Dr. Hoffmann Tamás: Megadja a szót Győrffyné Molnár Ilona igazgatónak, hogy
ismertesse, részleteiben mit jelent az előterjesztés.  

Győrffyné Molnár Ilona: Az elmúlt hét csütörtökén megjelent két miniszternek a
pályázati kiírása egy rendelet formájában, hogy lehet közintézmény fejlesztésével,
felújításával  pályázni.  Az  elmúlt  2-3  napban  a  szakemberekkel  összeültek
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megnézni, hogy milyen feladatok azok, amelyek a kiírásnak megfelelnek, és nagyon
fontos az a feladat az Önkormányzat számára. 
Az  első  javaslat  a  Vahot  utcai  épületnek  a  felújítása.  Az  elmúlt  hónapokban,
félévben sok panasz jött a hidegre, a fűtésre és az ablakokra, a tető beázására, ezért
javasolják; az ez évi költségvetésben 50 millió forintot irányoztak elő a felújítására.
Így  komplexebb  felújítást  tudnának  végezni,  ha  plusz  30  milliót  meg  tudnak
pályázni és pályázati formában megkapják.
Az a)-b)-c)-d) változatban nem tudnak más intézménnyel pályázni, illetve a sport
területén viszont a Törökugrató utcai iskolának a sportpályájára, egy többfunkciós
sportpályára tudnak pályázni. Ez a kettő nem zárja ki egymást, úgyhogy javasolják,
hogy mind a kettőre adja be az Önkormányzat a pályázatát.

Dr.  Hoffmann  Tamás: Nem  akartak  rendkívüli  testületi  ülést  ezért  külön
összehívni,  de  fontos,  hogy  beadjanak  egy  ilyen  pályázatot,  ezért  jött  be
sürgősséggel ez a napirendi pont.
Két  határozatról  kell  dönteni,  megkérdezi,  tudnak-e  csomagban  szavazni  róluk.
Ellenvetés  nem lévén szavazásra  teszi  fel  az  előterjesztés  szerinti  két  határozati
javaslatot  egyben  a  következők  szerint:  „Budapest  Főváros  XI.  Kerület  Újbuda
Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
a) pályázatot nyújt be a Magyarország 2015. évi központi költségvetéséről szóló
2014. évi C. törvény 3. melléklet II. 4. pont aa), ac) és ad) pontok alapján a helyi
önkormányzatokért  felelős  miniszter  az  államháztartásért  felelős  miniszterrel
közösen meghirdetett pályázati felhívásra.
1) A pályázat célja: a Szent Kristóf Szakrendelő Újbudai Egészségügyi Szolgáltató
Közhasznú  Nonprofit  Kft.  (székhely:  1117  Budapest,  Fehérvári  út  12.)  által
üzemeltetett,  Újbuda Önkormányzat  tulajdonában álló  1119 Budapest,  Keveháza
utca 10. szám alatti telephelyen működő háziorvosi és védőnői rendelő felújítása.
Tevékenység: A rendelőépület teljes tetőfelújításának elvégzése, 20 cm vastagságú
kiegészítő  új  titán-cink  lemezfedés  készítésével.  Homlokzati  nyílászárók cseréje,
korszerű,  háromrétegű  üvegezéssel  ellátott  műanyag  nyílászárókra,  illetve  hőhíd
megszakításos alumínium ajtószerkezetekre.
Teljes beruházási összeg: 78 M Ft
Igényelt támogatás: 30 M Ft
Önerő: 48 M Ft
2) Újbuda Önkormányzata vállalja a 2015. évi költségvetéséről szóló 5/2015. (II.
23.) XI.ÖK rendelet 6. melléklet 8.1.1. Gazdálkodási céltartalék előirányzat terhére
az önerő biztosítását és a beruházás megvalósítását 2016. december 31-éig.
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Felkéri a Polgármestert, hogy a pályázat benyújtásával kapcsolatban tegye meg a
szükséges intézkedéseket. Határidő: 2015. június 9., felelős: dr. Hoffmann Tamás
polgármester;
b) pályázatot nyújt be a Magyarország 2015. évi központi költségvetéséről szóló
2014. évi C. törvény 3. melléklet II. 4. pont aa), ac) és ad) pontok alapján a helyi
önkormányzatokért  felelős  miniszter  az  államháztartásért  felelős  miniszterrel
közösen meghirdetett pályázati felhívásra.
1)  A  pályázat  célja:  Gazdagrét-Törökugrató  Általános  Iskola  (1118  Budapest,
Törökugrató utca 15.) sport infrastruktúrájának felújítása.
Tevékenység: multifunkcionális sportpálya fejlesztése és eszközbeszerzése.
Teljes beruházási összeg: 35 M Ft
Igényelt támogatás: 20 M Ft
Önerő: 15 M Ft
2) Újbuda Önkormányzata vállalja a 2015. évi költségvetéséről szóló 5/2015. (II.
23.)  XI.  ÖK  rendelet  3.  melléklet  6.  A  Vahot  u.  orvosi  rendelő  felújítása
előirányzata terhére az önerő biztosítását és beruházás 2016. december 31-ig történő
megvalósítását. Felkéri a Polgármestert, hogy a pályázat benyújtásával kapcsolatban
tegye  meg  a  szükséges  intézkedéseket.  Határidő:  2015.  június  9.,  felelős:  dr.
Hoffmann Tamás polgármester”. Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 
A  Képviselő-testület  23  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül
elfogadta a javaslatot.

121/2015. (V. 21.) XI.ÖK határozat

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata
Képviselő-testülete

23 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül
úgy határozott, hogy 

a) pályázatot  nyújt  be  a  Magyarország  2015.  évi
központi  költségvetéséről  szóló  2014.  évi  C.
törvény  3.  melléklet  II.  4.  pont  aa),  ac)  és  ad)
pontok alapján a helyi önkormányzatokért felelős
miniszter az államháztartásért  felelős miniszterrel
közösen meghirdetett pályázati felhívásra.
1)  A pályázat  célja:  a  Szent  Kristóf  Szakrendelő
Újbudai  Egészségügyi  Szolgáltató  Közhasznú
Nonprofit  Kft.  (székhely:  1117  Budapest,
Fehérvári  út  12.)  által  üzemeltetett,  Újbuda
Önkormányzat  tulajdonában  álló  1119  Budapest,
Keveháza utca 10. szám alatti telephelyen működő
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háziorvosi és védőnői rendelő felújítása.
Tevékenység:  A  rendelőépület  teljes
tetőfelújításának  elvégzése,  20  cm  vastagságú
kiegészítő  új  titán-cink  lemezfedés  készítésével.
Homlokzati  nyílászárók  cseréje,  korszerű,
háromrétegű  üvegezéssel  ellátott  műanyag
nyílászárókra,  illetve  hőhíd  megszakításos
alumínium ajtószerkezetekre.
Teljes beruházási összeg: 78 M Ft
Igényelt támogatás: 30 M Ft
Önerő: 48 M Ft
2)  Újbuda  Önkormányzata  vállalja  a  2015.  évi
költségvetéséről  szóló  5/2015.  (II.  23.)  XI.ÖK
rendelet  6.  melléklet  8.1.1.  Gazdálkodási
céltartalék előirányzat terhére az önerő biztosítását
és a beruházás megvalósítását 2016. december 31-
éig.
Felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  pályázat
benyújtásával kapcsolatban tegye meg a szükséges
intézkedéseket.

        Határidő: 2015. június 9. 
        Felelős:     dr. Hoffmann Tamás polgármester 

b) pályázatot  nyújt  be  a  Magyarország  2015.  évi
központi  költségvetéséről  szóló  2014.  évi  C.
törvény  3.  melléklet  II.  4.  pont  aa),  ac)  és  ad)
pontok alapján a helyi önkormányzatokért felelős
miniszter az államháztartásért  felelős miniszterrel
közösen meghirdetett pályázati felhívásra.
1)  A  pályázat  célja:  Gazdagrét-Törökugrató
Általános Iskola (1118 Budapest, Törökugrató utca
15.) sport infrastruktúrájának felújítása.
Tevékenység:  multifunkcionális  sportpálya
fejlesztése és eszközbeszerzése.
Teljes beruházási összeg: 35 M Ft
Igényelt támogatás: 20 M Ft
Önerő: 15 M Ft
2)  Újbuda  Önkormányzata  vállalja  a  2015.  évi
költségvetéséről  szóló  5/2015.  (II.  23.)  XI.  ÖK
rendelet 3. melléklet 6. A Vahot u. orvosi rendelő
felújítása előirányzata terhére az önerő biztosítását
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és  beruházás  2016.  december  31-ig  történő
megvalósítását.
Felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  pályázat
benyújtásával kapcsolatban tegye meg a szükséges
intézkedéseket.

        Határidő: 2015. június 9.
        Felelős:     dr. Hoffmann Tamás polgármester 

Dr. Hoffmann Tamás: Ezzel a nyilvános ülés végére értek, zárt ülés következik.

A jegyzőkönyv elkészült: 2015. június 2.

Jegyzőkönyv-hitelesítők:

dr. Bács Márton

Jankó István

dr. Hoffmann Tamás
polgármester

dr. Horti István
jegyző
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